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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1

THIS CASEORIGINATED AT Cyneoinnati, Ohio Cleveland FILENO. _3
REPORT MADE AT ‘. DATE WHEN MADE :ﬁz?:mg REFPORT MADE BY
| crovetang, onto 5/8/35 | 4/22 vo 5/6/46 E+ T+ VONE EIW/ETB -

. 7 .

TME A VINVKARPIS, with aliases - FUGITIVE, I, D, | CHatacTemorcass -
1218; DR, JOSEPH P' MORAN, with aliases, FUGITIVE, | KIDNAPING; HARBORING OF FUGITIVES
I. 0. 1232; HARRY[[AMPBELL, with aliases, FUGITIVE, OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIOWAL

36; GEORG - Victim : FIRBARMS ACT
SYNOPSIS OF FACTS: - Obsgmt;oyplepj and telephone tap perfected on
N : Jod(Rich, Canton, Ohio. Telephone tap perfected
;D , -=="="§ on/Edward and ClarefMcGraw, Toledo, Ohio. Tele-
-~ phone tap Edith Barry, Toledo, Ohio, ,  continued,
vl as well as tap observation on Joe!Roacne.
7 ) Plants on Clayton{Hall, Youngstown, Ohio, and
L . Clydé|Rochat farm, discontinued. G_ggrgq.{:,l.:imi?g ’
/JfJ’ : Toledo Policg Department officer, residing with ,

< - Irs. Chesteﬂ_\}.&arks widow of slain member of ,
: y|Licdvoll mob, "Sam/Hessler reaidea&;;,.%cor_ Hotel,
‘Toledo, Unable to confirmistatements of Archie
“MNeglemen at Toledo. Edith{Barry, Toledo, through
! iy Sam| Coker learned that Harry Campbell, as "Bob”
i‘ e /’f with wife, Gladys, residing somewhere Toledo;
: owned Scotch terrier dog purchased from Sheriff
O'Reilly. Latter has sweetheart friendly with
Campbell's wife} Investigation indicates sweet-
heart is @_@e};}'&m’t, who formerly resided 1801
. ' and other addregses Adams Street, now residing
' " with parents at)Goulet's Grill, 2130} Monroe :
-1 , Street, Toledo, where Sam Coker alleged to visit
: frequently. g‘red‘ﬁunter at Edith Barry's place in
fall of 1935 with Alvin Kerpis. Joe Roscoe drives
‘Buick coupe, 1936/1icense #3537F, Various apart- ,
ments in vieinity of ball pédrk on Monroe St., Toledo,
checked with negative results; also marriage records, !
Lucas County, checked with negative results. Various
£t foreign carp observed in Toledo eliminsted. Edward .
* .. COPIES DESTROYED  )siemund may|be associated ip Toledo with two con-

1T e 4195 - victs, Slimjiartin and Spot{ Morton.pErenads Gardens _
7 APFROVED AN = Wm‘ DO NOT WRITE IN THESE SPACES - _i
- 2 </ 4 T -~ - oy l '
Bt 7 &7 [/ fsG/ 18
COPIES OF THIS REFPORT f 1. e
{;- Bureau 2 - Chicago a1 N firw f){ {\ . !
2 - Cincinnatl 2 - St, Paul M:—‘-‘ 27~ . = ‘
-~ | 2 - Philadelphia 2 - Pittsburgh (Engs.) .. 18 U\ ; o
1 - Kansas City 1 - Little Rock o, |
l - St. Louis 1 - Detroit
l - New Orleans @3 - Cleveland )
hd SR .
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¥ -7 - opergted by J’mai‘:olaman. observed from time to time,
. i .Bert e interviewed furnished no material information
* other than indicating Goulet girl sweetheart of sheriff,
Possibility Treasury Department investigation J Zetzer
for gold amuggling. Criminal record of Fred Bunter set
out, Clayton Hall has no eriminal record. Laboratory
examination jndicates box found at home of Edith Barry"
’ negative.~iGordon Squars .dotel, Cleyeland, small hotel
catering to permanent guests. nge_‘ﬂg;gt thought to be
residing Cincinnati or:Cleveland, and ThelmajHolst at
Philadelphia, Post Office Inspectors indicated intention
N " to pick up Edith Barry for questigning. John'Brock
©  unable to identify photograph SemlGoldstein asjSam in
Garrettsville job. Post office inspectors publicized
plants being maintained by Bureau Agents and post of-
fice inspectors at Youngstown and Newton Falls. In-
vestigation Conneautville, Pennsylvenia unproductive
in loceting Fred Hunter, relatives or fugitives there.
Homes of Albert, brother, and George, father of Fred
Hunter, searched but no machine guns found there,

REFERENCE:  Report of Specisl Agent E. J. Wymn, dated at Cleveland,
: " Ohio 4/22/36; report of Special Agent L. C. Taylor,
Pittsburgh, Pennsylvanie, dated 4/17/3%6,
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DETAILS: Information with reference to telephone taps and observa-
” tion plants being maintained in the Cleveland district is
boins aot out below: .

On April 17, 1936 there was pertected at canton, Ohio, an

observation plant on the premises occupied by Joe Rich, who resides at S
Canton, Ohio, on the northeast corner of Fourth and Wglnut Streets, S. Eey
A room directly across the street from his home above,tsl;iplez'a _grocery

store was secured and arrangements were made whereby observation of his
home could be had during certain hours of the day from the premises of

ine-Dewees Company, The observation plant was maintained by Special
Agents W. B. O'Mahoney and N. E. Manson, who have furnished the Cleveland
office with a detailed log of the results of the observation, .

The following memorandum covering a summary of their
observation from April 17, 1936 to April 27. 1936, has been on‘bmitted
by 5pec1a1 ‘Agent We. B. D'hahoney' '

This will adviso that Special Agents N. E. Manson nnd
¥. B. O0'Mahoney have been maintaining a surveillence on the residence

residence, which is a house of prostitution, is loceted on the southeast
corner of Walnut and Fourth Streets, S. E., Canton, Ohio.

Said surveillance was instituted on the morning of - .
April 17, 1936, and a log of observation made is being submitted herewith.
Said aurve:lllance has been maintained from a room above a grocery store
run by one Shipley, located on the northwest corner of Walnut and !’ourth
Streets, S. K. :
A review of the log maintained and submitted for the
. period April 17, 1936 to April 30, 1936, inclusive, indicates that on
"% April 18,,1936, a prostitute inmate of the house, contacted a man in
,}‘ e model A}Ford coach, Ohio registration §P 116 C. her, on the
\\ same date! the same girl left with a man in a greenjyDodge coupe, Ohio
registration }N\l_'_l_s Te

5'4" in height and alender, ceme to the house in a/Terraplane eoupe,
Ohio mgistration #M 999 M.

S p———

On April 22, 1936 an inmate of the h#so, a brunette,

Bty ST T AR T e SRR SR T T L S NG N 6 TN R o R LN AT SIS R S G POy S5y ey s

of Joe Rich and his wife, commonly known as Ednal Heney. The Rich S
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- On April 23, 1936 a men who appatently seemed familiar with

’the house and its location left, driving safPlymouth coupe, 1936 New
/ York registration #§E _34-16. This car was thecked by the falo
Bureeu office and wes found to be the property of Jose dolek, 104
Lingen Avenue, Buffalo, New York, who is a salesman in the amploy of .
the MeMil lan Campa.ny, Oahkosh, Wisconsin. p P

It 13 noted that the lﬂcl[illan COmpany manufactures sash
doors and interior finish. It may also be noted that Joe Rich has
recently acquired the two properties adjacent to the corner house
at Fourth and Walnut Streets, S. E; further it is noted in the log
on April 2l, 1936 that two men appeared to be measuring the premises
for alterations of some character. This may tend to explain the
presence of the sash and door repronentativ..

. A further check of the log indieates that Joe Ri¢h has been -
seen on more than one occasion driving or riding in a 1935)Ford V8 sedan,
1936 Ohio registration #N 892 8.

PP,

A memorandum covering a summary of observation from April 27,
1936 to April 30, 1936, inclusive, submitted by Special Agent 'T. B.
O'Mehoney is quoted as follows:

There is submitted herewith a/log of observations made by
Special Agent N, E, Manson and the writer. The log covers the period
April 27, 1936 to April 30, 1936, inclusivo.

During the period of the aurveillanco no persons resembllng
subjects in this case have been observed.

It may be noted that the mhjority of frequenters at the house
of prostitution operated by Edna Haney and Joe Rich ata.y in the house
from ten to twenty minutes.

It may also be noted that the majority of the cars ob.ervod
bear Ohio registrations, In this connection a list of all licenses -
observed is being submitted. Those underlined are the ones that have
arousés the greatest suspicion and should be checked peferably before
the rest, which may be covered by letter.

There is no central source of information here in Canton
where listing on current automobile registrations may be obtained, and
in addition there might be some question arise should such a number or
registrations be checked at one time here,

X Thesd TRERE SO L L R S S L T G S TN T TR R g (T T ST T PR TG 8 A 8 SR D T S e e £ e TR S e e e
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rd coupe #A 868 B, for some reason the actions of the driver of
his car aroused my suspicion. No definite reason except perhaps P
its presence in the vicinity at the same time the Terraplane ooupo"
#M 999 M was there. However, the cigaretts package thrown away by
one of the occupants is being forwarded in the event a check of the
car would warrant a check of the package for latent prints.

ﬂ_’ " In connection with the 6:30 P. M. entry on April 30, 1936, * ~ -
t

e

It may also be noted from the log that Joe Rieh has shavad
off his mustache, changing his appearance consideradly. Also that Riech
was not seen in the vicinity of his home|from Sunday, April 26, 1936,
at which time he left with Edna Haney iniHudson seden, Pennsylvania
registration #Z 9226, until Thursday, April 30, 1936. A check should
_be made of Pennsylvania registration #2 9226, - S

It has been intimated that the car previously owned by Riéh
was seized in connection with narcotic violations. This was a LaSalle
eoupe,

Several times Rich has been sée£ in a green Ford VB sedan,
and at times drives this car himself, The registration of this car,
1936 Ohio #N 892 S will also bear a close checko

#******#*

The significance of Joe Rich in this investigation may be
eppreciated by referring to report of Special Agent E, J. Wynn, dated '
at Cleveland, Ohio, April 22, 1936, wherein it is indicated that ap-
parently Karpis, between January 16th and 20th, inclusive, was in
contact with Joe Rich at Canton, Ohio., As indicated, Joe Rich Tuns a
house of prostitution at the ecorner of Fourth and Walnut Streets, 8. K.,
Canton, Ohio, and is at the present time under bond in the United States
District Court at Cleveland on a mnarcotie violation. " :

On April 29, 1936 Spocial Agent J. M. Jones of the Chicago
office perfected a telephone tap on the unlisted telephone in the
premises occupied by Joe Rich, telephone number 37353, and the tap was
run into an unfurnished apartment at 222 Welnut Street, S. E., Canton,
Ohio, the tap being manned by Special Agents A. S. Reeder and C. J,
Endres.
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The following investigation was conducted by Special Agent
E., J. Dowd at Youngstown, Ohiog  ~-- . -~ === T e

On April 24, 1936 Spec!al Agent in charge Je P. MacFerland =
by telephone advised Agent Dowd that Special Agents A. S. Reeder amd  * bb
C. J. Endres of Kansas City were expected to arrive at Cleveland, Ohio

that evenin ediately proceed to Youngstown, Ohio for -

duty at themlant, in the event the post office inspectors -
withdrew their men. : : o S

Agents Endres a.nd Reeder arrived at Youngstown, Ohio at
11:45 P, M, 2nd af receiving instructions from Agent Dowd as to
the setup of the end Stine plants and the action to be t4ken by
them in the event Rarpis and Campbell, Fred Hunter, or MiltonjLett
appe after midnight on April 24, 1936 Agent Endres was taken to

. the plent where he relieved Agent Birch. On April 27, 1936 the
- Youngstown papers carried a news item to the effect that post office

inspectors filed on John Brock, Alvin Karpis, Harry Campbell, Fred
Hunter and John Doe, elias Sam, and that the United States Attorney
released information to the press regarding same, A copy of the
newspeper articles were forwarded to the Cleveland Bureau office,

On April 28, 1936 Post Office Inspector Cordrey returned
late in the afternoon to Youngstown from Oklahomes. He had a secret
conference with Post Office Inspectors Tavener, McNeil and Ulch.

Later Post Office Inspector Ulch advised Agent Dowd that Inspector
Cordrey was returning to his home at Lima and from there was going
west to bunt Karpis end Campbell, -Post Office Inspector Cordrey, as
previously stated, has been work:lng with Jo ' Anderson or the Kansas !
State Police.

On April 29, 1936 Agent Dowd drove Agents Endres and Reeder
to Canton, Ohio where they were to remain on plants, Agent Dowd re-
turning to Youngstowm. :

On April 30, 1936 Agent Dowd took up surveillanco in the
J. E. Stine plant at Youngstovm and remained there until 8:30 P. M.
on May 1, 1536, On April 30, 1936 while Agent Dowd was in the post
office inspector's office at Youngstown, Ohio, Deputy U, S. Marshal
Matthew Wansack came into the office and advised Post Office Inspector
Tavener that he had learned from conversation with John Brock, while
en route from Youngstown to Cleveland that Brock had been convinced
that there was nothing to the publicity given in the newspeper and
that the post office inspectors were not responsible for the same.
He further advised Inspector Tavener that he believed thet Brock was

in a better mood.

st
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The telephone tap on the telephone of Edith Barry at Toledo,
Ohio, has bsen continued, being maintained by Special Agent L. H.
Richmond but with no apparent results to date. . o

e - - » o

On April 25, 1936 Special Agente Je l. Jones and C, E., Smith
perfected a telephone tap on the telephone of Clara McGraw, 2011} Adams
Street, Toledo, Ohio, telephone number ADams 5780, the tap being rum
into a furnished apartment at 326 Twentieth Street, Toledo, and has been
manned as follows: Special Agent C. A, Hartison has been on the tep
conatantly; Special Agent Wayne Sanders on the tap from April 25th
to 27th, inclusive; Special Agent R. A. Guerin has been on the tap
from April 28th to 30th, inclusive, As indicated, this tap is bei
presently manneg by Special Agent Hartison,

As previously reported by Special Agent in Charge E. J.
gpnnelley, Edith Barry of Toledo, at the time she wrs interviewed by
pecial Agent in Charge Connelley furnished the information that un- .
doubtedly the alleged wife of Harry Campbell rrequente the premises
of the McGraws at 2011% Adams Street. :

The telephone tap and observation on the 42nd Street Cafe,
operated by Joe Roscoe at Toledo, Ohio, has been continued, being
manned by Special Agents H. B. Dill and L. W. Arms. On April 30,

1936, Special Agent L. W. Arms departed for Chicago and his place

was teken in this district by Special Agent R. A, Guerin. There

have been no apparent developments as a result of this tap and observa-
tion to date, :

The plant at the home of_”at Youngstown was
discontinued on May 2, 1936, this plant having been previously main-
tained by Special Agents T. M. Birch, E, N. Johnson, and D. E. Wells.

The plant maintained at the Clyde Rochat farm was discontinued
on May 4, 1936, said plant having been manned by Special Agents Lee F.
Malone, J. V. Murphy and W. M, Sirene.

The following memorandum covering investigation at Toledo
between April 2, 1936 and April 18, 1936 has been submitted by Special
Agent C. E. Smith: : . y

Special Agent c. E. Smith interviewed Detective Harry lManson
relative to Mrs., Chester Marks, 2650 Broadway, telephone number WAlbridge
2549, and he advised that Captain George Timmeney was presently reasiding
in Mrs. Marks' home and that Mrs. Marks had recently made a trip to some
place in Florida, but was now back in Toledo, Ohio. The following descrip-
tion of Mrs. Marks was obtained from Detective Manson:

:[370
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Rame - Edith th Marks .
» - Age - 85 years . . _ _ . . .
) . Height - 554"
Weight - 140 pounds o
Hair s - .. _ Blonde o f e
Complexion - Medium : c
~Peculiarities - ' Good looking, met mi].e.

. uses vulgar language

Photogreph - In February 1936 issue o hicraddcn.a
- True Detective Stories. (Account

of Licavoll gang.

PR

With reference to Sam Hessler, Detective Manson advised that
Hessler was a permanent guest at the Secor Hotel and had resided in
Toledo for the past eight years or more and usually frequented a gambling
and smoke shop known as the "Sport Center™ which is located on Superior
Avenue in the rear of the Secor Hotel., Hessler is a known contact for
confidence men but has never been known to be a eontact for men engaged
in other rackets, - - :

Agent had previously contacted Detectives John Mullen and

John Conner of the hotel squad for the purpose of having them endeavor

to secure infgrmation from Hessler relative to the possible whereabouts
~of William E.{Mead, inaamich as Hessler is known to them personally,

and in view of the fact that the tap on Edith Barry's telephone has re-

vealed that the room clerks and bell boys at the Secor Hotel have fre- |

quently called her to supply prostitutes, it was not deemed edvisable
~at this time to contact any of them in view of the arrangements made

by Special Agent in Charge E. J. Connelley with Edith Barry.

.+  With reference to the house described by Archie Negleman
as having been frequentsd by subject Campdell in Toledo, Ohio, Agent
and Detective Harry Manson have made an exhaustive search of all roads
coming into Toledo from Canton, Ohio, but were unsuccessful in locating
the house descrided.

In view of the fact that Negleman als¢ stated that en old
German woman, who had a daughter by the name oflMary, who was a school
teacher, owned the house, Agent secured the names and addresses of all
school teachers in the district whose first name is Mary, and each of
them will be checked in an endeavor to locate the house described by
Negleman,

e £ e e AU MIDAED NS BLANLI 0 DN e T e T T I ey e LT AN R L
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- Negleman also advised that he had seen Cempbell and Siemund

in Danora, [Pennsylvania, about two weeks before Christmas, 1935, operat-

ing & 1934 /Dodge sedan with 1935 OhioNicense number N 799 Y, Records

of the Ohio |Bureau of Motor Vehicles reflesct this license issued to

Mrs, BlanchiBrenn, 731 Howard Street, North, Akron, Ohio, for a )
*Chrysler sedan, motor ﬂggm serial #’7010796. , ‘ }

As a reault of Special Agent in Charge E. J. Connelley's
interview with Edith Barry on April 14, 1936, Edith Barry communicated
with Special Agent B. M. Hirsh and the following eonveraation 400k place:

Hirsh: Hello,

Woman: Say, what was that Cleveland telephone number,
Prospect 2++=-? (Thinking it was the telephone opera-
tor in the hotel checking up on the number from which
a call wes made to Agent C, X, Smith an hour or two

Hirsh: earlier in the day) Prospect 2456,

Woman: You remember that party that came to see me on last
Wednesday,

Hirsh: Wait, who is this talking? _

Woman: I'd rather not say over the telephone. You remember
about that party. Well, I have some information and
Itd like to see that party that I talked to on last

ey Wednesdaye. . ,

LR Hirsh: Oh, yes, I understand now, Is it very urgent? How
soon do you want to see him? Right away?

Woman: Oh, no, it's not that urgent, I only have some 1nfom- .
tion and there is no particular hurry. :

Hirsh: Alright, I'll see that it's taken care of., Rang cft.

On April 14, 1936 at 6:50 P, M., Special Agent B. M. Hirsh
advised Agent Smith that a woman whom he identified by voice as Edith-
Barry, had called him and stated that she desired to talk to the man
who had talked to her last Wednesday, -

A check of the log being maintained of the telephone calls
at Edith Barry's home, revealed that Edith had left for the hair
dresser's at approximately 3:00 P, M, and had not called Agent Hirsh
over her own telephone.

"" Several attempts were made by Agent Hirsh and the writer to
contact Bdith on the telephon:f but in one chse no answer was received,

and in two other cases, Welter]ialmsley andljargaret, the maid, advised
that Edith was not in.
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At approximately 9:00 P M, Agents Richmond and Smith at-
tempted to gain entrance to the Barry home, but no one answered the
door. Agents Richmqhd and Smith then meintained a surveillance of
the Barry home, Burt us home and the 42nd Street Cafe, until
11:30 Pe Mo, When Ag¢nt Richmond was relieved by Agent Hirsh and
the surveillance was mintainod on the above nentioned places until
13‘5 Ae My ~i'. 7 : s,‘ ", . L .

¢
At 1300 P, M, on April 15, 1936, Agents Arms and Smith
contacted Edith Barry at her home and she stated that she desired
o imp=rt her information only to Mr, E, J, Connelley as, she had
“implicit confidence™ in him and she was worried about a*goak in
the department.

Agent questioned Edith Barry about the "leaks"™, as she
termed them, and requested she cite an incident. EXAith Barry them - -
advised that in October, 1935, a man from Cleveland, Ohio, whose name
she did not know, called her from the Secor Hotel in Toledo, Ohio,
and stated her telephone was tapped. k

Edith Barry also related that in the fall of 1935 afraid

hed been made in the southwest (she thought in Kansas) and a Tinger-
print of a women obtained from a mirror in the apartment, or cabin,
which was located near a lake, Miss Barry advised that the woman
who owned the apartment or cabin was about forty years o0ld and is
Karpis' present sweetheart, She was unadle to furnish Agents with

" a Qescription of the woman, or the location of the apartment, or
eabin, raided, merely stating that she had overheard the adbove informa-
tion during a conversation, but had never seen an account of the raid '
published, -

During the conversation Edith Barry edvised that she had
overheard a conversation and some one had asked her if she lcnev a
girl by the name or Gladyut .

Edith Barry was questioned relative to the identity of
Gladys, and she stated that she had heard Cempbell had married her
and had met her through Clara McGraw of 2011 Adams Street, Toledo,
Ohio, and further stated that possibly some information might be
obteined over the telephone at 2011 Adame Street, or the telephone
of the beer parlor opposite the Navarre Hotel, which beer parlor is

operated by Clara McGraw's husband,

Miss Barry refused to state where she overheard the above
conversation, stating that she had to be very careful as she did
not want t0 involve innocent people and as she was efraid of a leak
and had the utmost confidence in Mr. Connelley.

® 10 »
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Edith Barry further advised that Clara McGraw d4id not keep
girls at her house, and doubted if she had any on call, but stated .
that Clara had a honse of assignation. e

" Miss Barry then questioned Agonts as to whether any printe '
detectives had access to the office files, and when advised that no
one had, she stated, “Well a lot of people seem to know things.®

Miss Barry was very hesitant in giving Agents eny informa-
tion and kept 1nsist1ng that -ho had eonridenco in Mr, COnnelley.

The above information was telephonically comunicated to
Special Agent in Charge J. P. MacFarland at Cleveland, who advised
the writer to contact Special Agent in Charge E. J. Connelley at
Chicago, Special Agent Smith immediately contacted Special Agent in
Charge E. J. Connelley at Chicago, and advised him of the information.

‘

P l*#****’k#

. With reference to the address 1805} Adams Street, Toledo,
Ohio, which place, according to John Brock, as told to pos§ office
inspegtors, wes occupied by Karpis and Hunter prior to thJGarretts-ﬂ
Iilll:ail train robbery, the following informestion was obteined from

‘e Co\Doersch and Company, Nichdlas Building, telephone MAin 5115:

Mr, vsch, whose reputation was first ascertained through the Prosecu-
~tor's office, is the rental agent for the apartment house located at the
corner of leth and Adams Street.

h ’
\' Mr. Doersch's rocords disclose thet Mrs. Corg Whitaker had

rea ded at 1801-13% for the past year and kept roomers in the fourteen
rogns of her apartment. Mrs., Waitaker was subsequently located at

thq Hillerest Hotel where she is engaged as a waitress in the coffee
shope According to Mr. Doersch, Mr. Whitaker is worthless and lazy :
" and will not work. Discreet inquiry at the Hillerest Hotel revealed that

Ilrs. Whitaker bore a good reputation and was a hard workere

In accordance with telephona conversation had by Agent with
Special Agent in Charge E. J. Connelley at Cleveland, Ohio, Mrs.
Whitaker will be interviewed and 1t possible her service- sscured as an
informant,

Mrs, H.__‘l'rugay. 18054 Adams Street has resided there for the
past year in an apartment of seven rooms, According to Mr. Doersch
Mrs, Gilday's husband is a linotype operator at the News-Bee, a’{Toledo
newspaper. Mr. and Mrs. Gilday have rather frequent quarrels, ke to
the excecsive drinking of both parties,
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Mree C./Lathrop, elias Mrs, Alemdg(Adams. 18073 Adems has .
resided in this seven room epartment for the past three years amnd . .. .
has been 1nvest1gated by relief agencies for accepting relier chacka
fmudulently.

Street, resides in her seven room apartment at this addreu. Mr,

" Doersch was unable to state what her business was, but advised on
one occeasion Mre. L, D& Spake, plumber at 1054 Tecumseh was repeiring
frozen pipes in the ap apertment and Mrs, Nape requested him to teske the
bill out in trade, stating her husband was a Greek and not good for
muche .

Detective Harry K., Manson advised that Mrs., Nape was the
girl friend of omne Mestern. one-~eighth negro, uho is a Toledo and
Wyandotte hoodlum and hi-Jacker. ’

Mre, lhpe hau resided at 1809%— Adems Street for about one
- Yyeoar, 2

Arrangements have been made with Mr, Doersch i}hereby Agent N E

will be enad all of the above apartments under the pre-
te

On April 16, 1936 $his Agent and Specizl Agent in Charge E, J.
Connelley again interviewed Edith Berry, which interview will be reporte
by Special Agent in Charge E, J. Connelley. However, as a result of
that interview, Special Agent L. H. Richmond and Special Agent Smith
have maintained a surveillance of a beer parlor located at 3121 Monroe
Street and known as the‘rg_antina, “According to Bdith, Harry Campdbell
frequented a beer parlor in the vicinity of the dall park on Monroe
Street; the name of the beer parlor sounded likeToburn ofﬁolemax;
(phonetic) and it §s possible Miss Barry meant cantinao

A surveillance has also been maintained at 2011} Adems
Street which is the home of Clare and Edward McGraw, through whom
Campbell is supposed to have met a girl by the name of Gladys, who
is presently auppoaod to be mrried to hin. v

_ Agent chocked the marriage licanaes for Luecas COnnty, in which
Toledo is located, for the period from August, 1935 to the present time,
however, no information was obtained that would furnish any leads.
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A check of the Toledo Police Department records by Special
Agent B. M. Hirsh revealed the following record of Fred Huntpr, uho, -
when arrested at Toledo. Ohio, was using the name Fred J’oh(ﬁend.ermn.

H _ Name i .- Fred J‘ohn Kenderson -
‘ Age - - © 20 yrs. (on 9/14/30) f
Height - . 51e" -
Weight & 123 poundo .
Hair - Chestnut black
Ryes e o Blue :
, Teeth - Good
Build - Slender
Complexion - Light
Race il White B
Rativity - - " Irish ‘ N
Born L - ! Oakdale, Tenn.
Peculiarities - Stutters .
FFC e 1 A S
1 A 5
REF: 1 A S

1 Ao 5
Criminal record odtained from Toledo Police Department'
Number 9995 - )

bl

The record further reflects that at the time Hunter was arrested
in compeny with Devid G emplemen, Toledo Police Department #9994, he
gave the address of 23) lliller Street, Buffalo, New York, as did Templeman,
The record further reflects that Hunter and Templeman were apprehended when
they attempted to steal two different automobiles and when Hunter was
searched a loaded revolver was found on him. A photogreph of Hunter, alias
Henderson was obtained and is being retained in the files of this caso at
Cleveland, Ohio.

For reference purposes the following informetion is set forth:
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.-~ - Joe Roscoe, 3204 River Road, and 42nd Street Cafe, Segur and
Broadway. Toledo, Ohio, Operates a Buick coupe bearing 1936 Ohio licenee
plates #353? ) 18 .

-

The telephone number of th@_pate opereted by Edwerd ‘
‘McGraw at St. Clair and J’ackeon streete :le MAin 0143, °

¢

S .

The telephone number of CIAra lchre', 2011§ Adems Street
is L‘Dama 8780, ‘ . BT

ok kK kkkkk

The following memorandum has also been submitted by Special
. Agent C, E. Smith covering investigation at Toledo between A.pril 23.
1936 and May 2, 1936, inclusive: B .

' Telephone taps and surveillances have been mlnteined on the
phones of Clara McGraw, 2011} Adams Street; Edith Barry, 524 Southard
i Street; and the~find Street Cafs, Segur and Broadway, which cafe is -
— owned by Joe Roscoe, however, mo informetion has been obtained to date
that would indicate that any of the above named persons have been contact-
ing or any of the subjects in this case have been frequenting any of the
above nemed places. A log of all calls received over the various taps
hes been maintained and each call is checked to eliminate the possibil- ]
ity of subjects calling any of the above persons under assupied names

or aliases. The result of the investigations of the calls will be reg_qrjtgll
later. R g . 4 . LD '

J . .,
L2 . r 3 3

' Negafive results have also been obtained from the surveillance --
being conducted on all persons who enter and leave the 42nd Street Cafe,

. In view of the fact that Edith Barry stated that she thought
Campbell was residing somewhere on Monroe Street, in the vicinity of
the ball park, a survey of all epartment houses for a distance of ten
blocks each way on Monroe from the dball park was mede by Special Agent
Wayne Sanders and Special Agent C. E. Smith. Negative results were
obtained from interviewe with the rollowlng nemed peraone.

_tha Hotel 2520 uonroe Street E. T, lhrvin. Ma.nager
,-’aWeslye.n Apartments 2574 Monroe Street |/.L. C, France, *
ZAlbert Apartments 2529 to 33 Monroe St bert Sempson, *
A-¥Wyandotte Apartments 2716-18 Monroe Stre ok Afrs, C. K, Sanford, *
© _Whitney Manor 1868 N, Cove Street; , Mrs, L. E. Ross, "
\,Mr. Maxwell, "

Xratt Apartments 3327 Monroe Street ;
i
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“ua, SOATTRDY ENPLERY AN ALY ATV T CTVNLIE T S ¥ 0 MYN (e T e et S s T st P st s el .



7-1
-Hudson Apartments 558 Lincoln Avenue \ A<« Es Knepper, Custodian
ictoria Apartments 2020 lonroe Street ~22, M, Daso,
/Del-Mar Apartments 2634-44 Monroe Street /\ 2. V., Peoples, Sup 't.

\Joessers Drug Store 2574 Monroe Street tanley Kenney

A further check of this neighborhood will be mde including the
streets radiating from Monroe in the vicinity of the ball park,

With reference to the information received rrom- 57
>

to the effect that Campbell was supposed to have been married in the

early part of 1935, which is also in line with the information received »d
frommhat he had also heard Reme Holst make
the statemen at he was married again and "Wynona will be hot when

she hears it", the marriege records for Lucas County, in which county
Toledo, Ohio ia located, were checked for the period from January, 1935
to the present time, however, no licenses were issued on which any of
‘the known aliases of the subject appeared. Additional information will
be sought which will enable a more accurate check of the recordse

(.;p-( an

i

Special Agent C. X. Smith was telephonically advised by
Special Agent in Charge J. P. MacFarland that information had been re-
coived thet a man operating a 1936 Ford touring sedan, light blue in
olor, bearing 1936 Ohio tag #3463A, !which number was listed to Jacqueline
—_— A Thomaa_for apford V8, motor #2556004, under Lucas County bill of sale ~~
e #396565, address 317 Tweifth gtrdet, Toledo, Ohio, had been seen at
Saulte ste. Marie and resembled subject Karpia.

ry

Special Agents We.yne Sanders and C. E. Smith interviewed ‘Mre

on December 24, 1935 and had checked out on lMarch 18, 1936. Mr, Miller
further advised that the Thomases had left for Saulte Ste. Marie and

they were the owners of a new Ford V8 automobile, Photographs of the
subjects in this case were exhibited to Mr, Miller, however, he advised
that none of them even remotely resembled Mr, Thomas, According to Mr,.
Miller, Thomas was supposed to have been employed by the Red Cab Company

as a cab driveres A check of the records at the police department failed

to disclose where Thomas had obtained or applied for a cab driver'e license
in the past ten yearse . . : ‘. ,; :

A check of the bills of sale at the Automobile Registration
S Bureau revealed that bdill of sale #396565, recorded the sale of a 1936
. Ford V8 on Januery 23, 1936, to Jacqueline Thomas by the Holzer Motor
Sales, Inc., 4929 Monroe Street, Toledo, Ohio. No further check of
this lead was made inasmuch as Special Agent in Charge J. F. MacFarland
edvised thet no further investigation wes necessary.

- 15 =
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- Detective Harry K. Manson, County Prosecutor's office, stated

that he had regeived informetion from an informant, whose identity he - .

could not disclose, that approximately three weeks ago two carloads of

8 had oome into to Toledo and bad in their possession

itroglycerin., Continuing, Detective Manson advised that
the hoodlums had gone to an 0ld time safe eracker known as Slim Martin
and asked his advice as to whether the nitroglycerin was still good. -
Martin is supposed to have advised them that it was no good, and in
payment for his services they had purchased 1936 Ohio license plates
for him. Manson was unable to give Agent the description of any of
the individuels in the car, or of the car, however, in view of the
fact that Bureau Agents had raided a house in the vicinity of Hot Springs,
Arkansas, two days prior to the time Detective Manson had received the
information he thought that there might be some connection with the subdb-
Jects of this case. Manson further advised that Slim Martin, who resides
at 809 Madison Avenue, Toledo, Ohio, has not been seen at his usual -

- haunts since that time., Further informetion relative to Slim Martin will
be set forth in this report., Detective Manson also stated that he had talked
with one George”Poland, a local hoodlum, and hed questioned him relative
to his knowledge of "hot spota™ on Adams Street, and Poland stated that he
hed formerly resided st 2015% Adams Street, and it was his impression tha ‘
EdAleGrew, and a St. Louis hoodlum known as Jokei”Rennedy, operated some \

kind of a spot at 2013 Adams Street, and a man by the name of Charles
Kain was their front at that address. It will be noted here that 20133
Adams Street is immediately adjacent to 2011% Adems Street, which is
presently occupied by Clara and Ed McGraw, .who, according to Edith Barry,
are possible contacts of subjects in this case, espscially Campbell.

With reference to inforpation furnished by the Canton, Ohio
Police to the effect that Eddie”Siemund, a possible contact of Campbell
at Canton, Ohio, was presently “mpposed to be in Toledo, Ohio, and as-
sociating with a man known ar;{‘tgp:_who was described as a safe cracker,
rather elderly, gsnerally wears a cap and walks with a canq, Detective
Manson furnished Agent with two photographs of George Frank”Browning, a.-
alias Slim Martin, who is described as 42 years of age, 139 pounds,
5%111" in height, gray eyes, dark chestnut hair; and one "Spot™ Morton,
who is desctidbed as 59 years of age, 5'9" in height, 137 pounds, dlue
eyes and light chestnut hair, It will be recalled here that Archie
Neglenan stated to Special Agent L, C, Taylor of the Pittsburgh Bureau
office, as reflected in his report dated April 17, 1936, that Brennan
and Siemund had contacted two individuals at Toledo, Ohio, for the
purpose of talking over a bank job, Photographs of Browning, alias Martin,
and Morton are being forwarded to the Pittsburgh office with copies of
this report for the purpose of having them exhibited to Archie Negleman
for the purpose of possible identification of the individuals referred
to by him as being from Toledo.

-16-
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. Viith refersnce to the cafe or beer parlor known as Coburn's,

or Colemen's, referred to by Edith Barry, as a place where Harry Campbell
is most likely to hang out, a sheck of the Aleohol Tax Unit records was
made with the assistance of J. A. Fisher, Internal Revenus Agent., Records
were checked for Coburn and Coleman, and all possible transpositions of
same, and it was noted that one license was issued to a James Coleman for -
the Granada Gardens, Secor and Monroe Streets, Toledo, Ohlo, Agents bhave
maintained an intermittent surveillance at this place, with negative results.’

A check of ell long distance calls was made for the period of
September, 1935, to the present time, of the telephone of Clara McGraw,
telephone ADams 5780, and it was noted that the following calls were
made:

January 10, 1936 - 5 minute call to Dzizs;tnam.at Dillinville,
' Ohio, which is a toll center out of Steuben- -

: ville, %,

February 21, 1936~ An AliceXiritz called and stated that she was
calling Dr)?ackson at Bradner, Ohio, and would
coamplete the call from Forest 0185, (It will
be noted here that Forest 0185 is listed to
Ne@—Baumgardner, 3584 Ridgewood, Ottawa Hills,
Ohio. According to R. X. Mewborn, Division
Commercial Masnager of the telephone oompeany,

—_— ’ ’ he is personally acquainted with Mr. Baumgardner
and regards him as a very high type citizen,
who operated one of the largest drx goods .
stores in Toledo, Ohio.)

February 22, 1936~ 1 minute call to the Bryan-Bow Drug Store at

: Bradner, Oh :

February 25, 1936« One Esthe Smith called Dr. Ja€kson at Bradner,
Ohio, and stated that she would complete the
eall from Forest 0185,

A check of the telephone records reflected long distance calls
made over pay station MAin 0143, which is the number of the telephone
“located in the Bub Cafe, 501 8t, Clair Street, which is supposedly YP’ ra-
_ ted by EA McGraw, however, the telephone records reflect that Ralp ¥Stroud,
" acting as agent for McGrath, signed the telephone epplication.” “The follow-
ing long distance calls were made from this telephone:

-]l7 -
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October l, 1935 ~ Two minute call to th%ullerﬂotel. CHerry .
5325, Detroit, Michigen - . e
Octobar 16, 1938 = One minute call to Perrys’ourg, Ohio, #4891, . i
| which phone is listed to Ianl.i'ﬂibhm, ‘
429 West 5th Street . . .- e T
PR November 17, 1955- To Erie, Michigan, #63F11 .. . : \

e . November 19, 1935- Maumee, Ohio, -MAin $70, which number il liatod
: to Lul ch, 522 East Wayne -

December 28, 1935- Williston, Ohio, #468. . |

) o

L SR N

i i , It was also noted that the following telegrams were sent from
By : MAin 0143: ' ‘ '

December 21, 1935- From MAin 0143 to Adams 2131 - Charge 85¢
January 14, 1936 - From MAin 0143 to Adams 2131 - Charge 30¢
January 21, 1936 « From MAin 0143 to Adams 213;.- Charge 50¢ oo

*

R

ﬂ . It will be noted that Adams 2131 is listed to the Western Union
Telegraph, Toledo, Ohio., Mr. Mewborn advised that he could not understand
the reason for a notation of that sort on the toll ticket mesde by the opere-
tor. Further investigation will be éonducted as to the identity of the
persons receiving the telephone cealls over ADams 5780 and MAin 0143, as
well as to securing copies ot telegrams sent over MAin 0143 to ADams 2131,

- On May 1, 1936, Special Agents Wayne Sanders and Cy E. Smith,
interviewed Bert Angus and he advised that his brother, I\e 5, was
operation and he was unable at the present time to furnish Agents with
any information that would be of assistance to them now, Later in the
same day Bert Angus was again interviewed by the adbove nemed Agents and

2. 8til]l maintained that he had no information whatsoever. He had previously
been requested to furnish Agents with the address of Thelma and Rene
Holst and he stated that he had mailed Thelma's address to Agent Smith
at the Hillcrest Hotel, which address was received the following day
and is: Thelma Holst, 5017 Frankford, Philadelphia, Pennsylvania. He

also advise nts ene Holst was preé sid t
name of Reyno %,memg. who is
& former state prohibition agent, who worked out of Toledo, Ohio, and who

h&8 Previously been mentIonsd Th tThe files of this case. Bert Angus

further stated that Rene had left Toledo approximately two months ago

and had visited in his home about April 13, 1936. Angus was questioned

very closely by Agents as to why he head not informed law enforcement officers,
including the Bureau, of the presence of Karpis and Campbell et the Casino

- )8 -
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Clud in Jenuary, 1935, after there escape from Atlantic City, when by
his own admissions he was aware of their identity, aware of the fact
that they were wanted for the Bremer kidnaping and also aware of the
fact that 1t had coms to his attention that Bureau Agents had been ine
vestigating the Casino Club due to the presence of subjects at that
DPlace prior to January, 1935, Angus was unable )o advance any reason
for his failure to do so. T SRS e
Continuing, Angus was questioned as to whether there was any
doubt in his mind as to the honesty of the police or sheriffts office _
and he stated that there were no doudbt some honest police officers and
he felt that the sheriff was honest, but was suffering fram "Gash :
Tremors." Agent questioned Angus as to what he meant by "Gash Tremors"
and he stated that the Sheriff had women on the string. Angus further
stated that it was his opinion that the Sheriff's woman was about 22
or 23 years of age and was named illette (phonetic), who formerly
lived at Point Place, Ohio, with her father. Angus was unable to ad-
vise Agents of her present whereabouts. He stated that she formerly
dealt with the Summit Street Market at Point Place,

According to Angus, one Ho'arfgtchin, real estate dealer,
Onterio and Adems Street, Toledo, Ohio, had asked him about & month
ago how he and Ted had made out on their arrests for harboring Karpis,
Angus was unable to explain how Etchin would have any information about
his connection with the Karpis case. Angus also stated that one Charlay
- YUills, a railroad man, had very recently remarked to him that a deputy
sheriff had told him that Ted was going to take a rap for harboring
Karpis. Angus stated that Mills 4id not give him the name of the deputy
sheriff who had made the remark.  Agent C. E. Smith recalls that during
a conversation he had with Helen’erguson, an informant of the Chicago
Bureau office, Helen had stated that a railroad man by the name of
Charley Mills had remerked to her that he had heard she was a Federal
*stool” and if he was sure of it he would have nothing further to do
with her. Further investigation will be conducted into the identity
of Charley Mills for the purpose of endeavoring to ascertain the source
of his information, - ' ' B S

= . The following information is set forth for future reference.

Angus advised that Colig\onroe, former employes of the Casino Club,
would prodadly go to Middle Island very shortly and Charleyﬁg‘e‘ cker,
former bartender at the Casino Club is presently residing In a rooming
house at Mayo and Sudor Streets, and was probably employed on the boats
in the slip at Bay View. . : '

- 19 -
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mas contacted and he stated that A7
he had n nformation in view of the fact that Rene Holst, &74
. from whom his wife hed formerly secured information, had left Toledo _
. about two months ago, but returned to Toledo the day before and stated
‘ that Ludy Fleming and she were going to Cleveland to live, It will de
___noted here that Bert Angus did not furnish Agents with this information,
: rther stated upon being questioned as to the identity of
D Dy the name of Gillette, that there was a bootlegger by that
name who had resided at Point Place, and who had a daughter whoa he '
described as a "big tub"; that she was about twenty~two or twenty-three
years of age. It mpinion that Gillette presently
resides somewhere on owever, he stated that his bartender,
Keller,, had been intimate with the Gillette girl, and he would attempt to
obtain her present address from the bartender,

~Post Office Inspector r. R, Casey was interviewed by Agents

o Sanders and Smith after the newspapers carrying the headlines pertain-

» ing to the capture of Karpis appeared and he stated that there were

' no plants being meintained in Toledo by the post office inspectors and
the only "hot " information they had in Toledo was 1330 West Woodruff,
was suspected of having married Harry Campbell. Inspector Casey further
advised that Inspeétor Claggett at Akron, Ohio, had been ordered to Toledo
to assist in the investigation at the latter place. It is requested that
all Agente contacting post office inapectors not reveal that Imspector
Casey has furnished this information to Agents.
. sk okok ok sk ok ok ok Aok

With reference to the Gillette (phonetic) mentioned by Bert

Wms O'Reflly, who formerly lived at

oint Place, but whom Bert Angus thought presently resided at East

Toledo, and the Gillette mentioned b;Hs being a former
bootlegger at Point Place, with whose er artender s&eller,
was intimate, an undercover investigation was conducted by Special

. Agents Wayne Sanders and J. M. Jones at the Toledo Electrie Company.

However, their records did not reflect anyone in the vicinity of Point
Place by the name of Gillette receiving their service. At the request
of Agents, Mr. Bill“Soley of th¥TToledo Electric Company called the
Sumit Street Market at Point Pfece. at which place Bert Angus had
stated the Gillettes traded, and the individual who answered the tele-

- phone at the market advised that the man in question was Fred _(_:ﬁ@'pg;_ej,

' and his wife was Katherine, and he had a grown son and daughter, and
had left owing them a considerable amount of money. A chsck of the
records of the Toledo Electric Company under the name of Goulet revealed
thet they hed moved from Point Plece to 1801 Adams Street, then to 20173
Adams Street, end last October hed left 20174 Adems Street and were ;

o 20 o
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presently loceted at 21:'50l Monroe Street, st wkich place they also

operated a beer garden, No information was obtainable relative to

the son or daughter of the Goulotl. . 0

_ . na\u**gﬂ*' N
: b [ . Toe L. e

o At the express direction of Special Agent in Charge X. J.
Connelley, the writer and Special Agent J. M. Jones, on April 29, 1936,
at Toledo, Ohlo, contacted Edith Barry instructing her that it was felt
that for her own interests as well as those of the Bureau she should
proceed to Cleveland, Ohio on the following day and contact the Cleveland
office.,’ This action, it is to be recalled, was taken in view of the
information indicating that the post office inspectors contemplated
Picking up Edith Barry end holding her for questioning, in spite of
the agreement which they had with Special Agent in Charge E. J., Connelley

to the contrary. At the time Edith Barry was interviewed on April 29

1926, she stated that it was her understandin that time that BEarry
ver, she 4id not disclose the
——rmm Turther stated that she understood that

MW might be found was Goulet's Grill on
‘Monroe Street, somewhere in the vicinity of the 2000 block.

Edith Barry, as instructed, proceeded from Toledo, Ohio, on
the night of April 29, 1936, and she remained in Cleveland until Sunday,
May 3, 1936, and on the latter date after an interview with Speciel Agent
in Charge E. J. Connelley and this Agent, she was instructed by Special
-Agent in Charge E. J. Connelley to return to Toledo, which she did.

X : During the time Edith Barry was in Toledo she was interviewed
S by Special Agent E. J. Wynn and Special Agent in Charge J. P. MacFarland,
5’,&' and as indicated, on May 3, 1936 wes interviewed by Special Agent in
Charge BE. J. Connelley and the writer. As a result of the interview
with Edith Barry by the writer the following 1nromation is being set
outs

She atated that in the fall of 1935 there appeared et her homle

F—  an individual known to her e¥™fommy, whom she identified from photogrep
shown her as being identical with Sam Coker; that he told her that he
been serving a term in the penitentiary at McAlester, Oklahoma, and that
subject Karpis effected his parole from that institution and met him at

. the prison gates, whereupon he proceeded with Karpis to the southwest,

o near some lake where they lived together, and that a few days after the

- premises they were occupying near the lake were sbendoned, a raid was J
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conducted by officers and fingerprints found on a mirror, which prints
belonged to the woman with whom Karpis was living. (This episode ap-
parently refers to the occasion when Karpis resided até:ﬁnxs_la.ndins T
near Hot Springs, as previously reported by the Little Rock office);
that Tommy (Sam Coker) was a frequent visitor to her call house of
prostitution last appearing there shortly after the raid recently
conducted at Hot Springs, which would have been about April 1, 1936; S
that it wag from this individnal she learned that Harry Campbell was -
married; that he had been married imn the summer or early fall of 1935

(Y » whose name she understood to be Gladys, a young unsophisticated

\daumer or a Michigan farmer, and that apperently the marriege took place
" somewhere in Michigan; that undoubte pbell met this girl at the home

mw. which place is & bootleg joint
ouse of assignation; that Campbell's wife, Gladys, 18 supposed to
Twisttths McGraws on occasions and in spite of the fact that the McCGrews
know the identity of Harry Campbell they have not conveyed this informa-
tion to Gladys and she is innocent as to his true identity; that Coker
always referred to Campbell by the name of Bob; that Coker also advised
her that Campbell felt very secure at Toledo and in demonstration of
this related to Edith that he, Campbell, purchased e<blackcottiw’d
from the present sheriff at Toledo, namely, JamegCO'Reilly, who reeidos
in a residence set apart for him in the county jail; thet the sheriff
has a sweetheart with whom he is very intimate and this sweetheart is
a personal friend of Harry Campbell's wife Gladys and visits her fre-
quently. She stated that Sam Coker, known to her as Tommy, on the
occasion of his last visit to her place on April 1, 1936, advised her
that he would be back in a very ehort time, however, he hu not pnt
in an appoarancc. . , . . \

- *. \

When .hown e photograph of Fred Hunter, Edith Barry identified
it as being a person known to her as Freddie, stating that on the oc-
casion of the last visit made by Kerpis to her home in the fall of 1935,
Karpis was accompanied by Freddie, it appearing that they came to the
house in an automobile being driven by Freddie, who came in and stayed
for a few minutes and departed in the automobile, later ealling for
Xarpis; that she was particularly impressed by the fact that Freddie
hed an impediment in his speech, She also advised that after the
interview had with her at her home by Agent on April 29, 1936, &
certein party came to her house and in a conversation told her that |
Berry Campbell had Just ¥eturned to town. With some relnctence she
finally admitted that the source of her information in this regard
was Joe Roscoe, and after some—further interrogation-stated that it

~WES her understahding that Joe Roscoe doee not come into direct contact
“with Barry Campbell, but through the McGrews secures infommation regard-
1ng the activﬁies of Harry Campbell,

- 22 =
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P

Edith Barry stated that in her opinion there are few people
who know exactly where Harry Campbell resides in Toledo, her guess ,
being, however, that undoubtedly Sam Coker knows the address, inasmuch
as he has indicated to her in the past that he has spent time there
and also that {t is her understanding that the girl friend of the
sheriff visits with Gladys, the alleged wife of Harry Campbell,

It is the understanding of Edith Barry, both from having
seen Harry Campbell in the past, as Dreviously reported by Special
Agent in Charge E. J. Connelley, and from recent information obtained
by her from Sam Coker that it will be very difficult to identify Harry

bell from any photographs in possession of the Bureau, ina
as he has taken on conslderable weight and at the present time weighs
about 150 pounds, and has a full face. She stated that Harry Campbell
likes brown clothes and at such times as she has seen him he was al-’
ways dressed in that color c¢lothing. She related that Sam Coker got
®quite » ing her how Barry Campbell had fooled of-
ficers at Detroit, Michigan, having been arrested there for runni
through a red traffic light, And immediately upon paying his fine h

—— AN
—

was released.
was rele

Z4ith Barry was unable to furnish any information with reference

- 40 the girl friend of Sheriff O'Reilly, however, she promised to endeavor

] this line,

- profit,

to obtain information along that line and arrangements have been made
with her by Special Agent in Charge E. J. Comnelley, wheredby she is to
contact the Cleveland office in the event she has any information along

N

She advised that it is her understanding that Campbell
first met Sheriff O'Reilly at a roadhouse operated by Pat0'Briem,
which she believed to be located somewhere in Luces COnnt§, however,
she could not furnish the exact location., She also stated that Sam
Coker told her that Harry Campbell on one occasion owned a roadhouse
on Telegraph Road out of Toledo, Ohio, which he sold for a considerable

. The following memorandum dated April 17, 1936, has deen sudb-
mitted by Special Agent B, M. Hirsh with further reference to John
Zetzer of Port Clinton, Ohio, who, it is to be recalled, was the pilot
who flew Karpis from Port Clinton to Hot Springs on November 8, 1935,
the day following the Garrettsville, Ohio mail train robbery:

» 23 -
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In connection with my previous memorandums concerning ine
formation furnished by Fred Brint, United States Geme VWarden at Toledo,
to Mr, Openlander, Assistant United States Attorney, about John Zetzer, . -
who was taken by three men from his home in Port Clinton, Ohio, some
time ago, please be advised of the following additional information .- _
" which was furnished to Mr, Oyenlandor by Mr. Brint, who in turn ad- . b
vised the writer: 3 . L . VR / ' ’

s
;I

Mr, 0pen1ander stated that I,Mrin& advieed hin tha.t

after receiving & call from an unknown party at Cleveland and making

T an appointment to meet that party at Sandusky, Ohio on Tuesday, April 7,
1936, he proceeded to Sandusky at that time in company with Cap®in of
Detectives Georzge Timiney of the Toledo Police Department., After
arriving in Sandusky, Brint, Timminey and a third party (either a
friend of Brint's from Toledo, or a police officer of Sandusky) thoy
‘met a person who introduced himself as being Lawrence¥leishman, b

United States Treasury Department Customs Agent, with offi e ' :

Fed i and, Ohio, and whose superior h%
Mn that time a long discussion was

&0 ng activities of the Zetzer brothers., At that

time Fleishman also had a very long talk with Captain Timminey. Mr,
Openlander stated that inasmuch as he did not know whether we were
interested in the Zetzer case, he was furnishing this information
for what it was worth, feeling that Fleishman may have had a lot of
information about the Zetzer case and possibly other Government engles
which he may have unwittingly or otherwise disclosed to Captain Timminey
‘not knowing him as we know him, or in spite of it. Mr. Openlander felt
that it might be to our interest to know this, further advising that
Brint seems to think that Captain Timniney is the last vord in being
Okﬂyo L B . Yo S .-

7

Depending on who Fleishman is, it might be of some interest
t0 the Customs Bureau to kno' t0 whom they were talking when they talked
w:lth Timminey, . ‘

Regarding the otrange diaappearanco of John ZQtzer, Mr, Brint
now advised Mr, Openlander that Guy Tidbles advised him that Zetzer in-
formed him, Tibbles, that he had not been held by Federal Agents during
the time of his disappearance from Port Clinton, but that in retribu-
tion for his, Zetzer's, having passed some §6,800 in counterfeit money
to members of the gang in Timmins, Ontario, in exchange for gold dust
given to him, three members of the gang either from Timmins, or from
Cleveland had grabbed him and made him work off the debt by giving
them transportation in his plane; that they compelled him to take them

.....
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to Toledo where they flew away in his plame; that during the week of
his absence he did enough flying for them to qualify himself for a _ -

transport or a commercisl flying licenss, although he could not apply -

that flying time to obtain such a license (mplying that possib]: the .
rlying was for an nlogal purpoae). L 4

R QPFPPURPTES D Lo |
Lo L . AN n, 4 ;s S

-

During the course of 1nveatigation at Toledo, Ohio, Special
Agent C, E. Smith observed the following license numbers on automo-
biles, which he deemed advisable to have checked, inasmuch as these
care were observed in the vicinity of Edith Berry's house of prostitu-
tion: .

1936 Kanaag(license #36=~575. The owner of this car has
been ascertained by the Kansas City office and no Iurther investigation
will be conduetod at Toledo, Ohio. ,}" 3

1936 Arkansas license jlll-522. The Little Rock office
advised thet this car is owned by one Claude’ n, who was supposed
to be a professional ball player and it is known to this Agent that
Claude Linton is a catcher for tho-'roledo—*ud Hens, a baseball team.

1936 Kansas license #86461., The Kansas City office advised
thet these plates are listed to MikeyPowers, Burden, Kansas. Mike

~Powers is presently left fielder for the Tolodo baseball team,

. 1936 Louisiana license #144-353, The New Orleans office
has advised that these plates are listed to Harry A Devis, Jr.,

“* 2807 Sanford Street, Shrevesport, Louisiana, Davis is first baseman

for the Toledo team,

The Bureau, by letter dated April 6, 1936 (7-576) furnished
the Cleveland office with the complete criminal record of Fred Hunter,
which is set out below, FBI #54440. The Bureau letter also advised
that an appropriate wanted notice had been placed in the files of the
Bureau to the effect that the Cleveland office was to be notified in -
the event he is apprehended, exclusive of any other law enforcement

}
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WANTED BUREAD: As Fred Hunter, alias Fréﬁ‘;::g, alias
Herol@Xing (poss. ident.) for questioning {n regard with
investigation to apprehend Alvin Karpis and Harry Campbell,
subjects in Bremer Kidnap Case. Notify Bu., 0ff., Cleveland, -
Ohio, (inf. rec, therefrom 2-20-36, Bu, file 7-576-9593),
(This wanted notice is to be treatasd as confidential and

not to be quoted to any other law enforcement agency).

N

The Bureau by letter dated April 10, 1936 advised that
Hall, Bureau fi 8 no criminal record.

The Bureau by letter dated April 7, 1936 (7-576) advised
that the material forwarded to the Bureau by letter from the Cleveland
office, dated March 26, 1936, had been processed for latent prints,
however, no prints of value were developed. 48 set out in the report
of Special Agent E, J, Wynn, Cleveland, Ohio, dated April 22, 1936,
the material furnished to the Bureau consisted of certain articles
taken from the home of Clayton Ball at Youngstown, Ohio, which articles
were left at his home by subjeet Karpis and by Fred Ennter. _

{ ' $ , ‘

; previously set out in past investigation in this caae,
Mrs, Igaq?ﬁ;rgan of Lorain, Ohio, furnished certein information indicat-
ing that she could possibly secure the location of Alvin Karpis through
one Sam Gallagher at Detroit, Michigan, and at one time it was deemed
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advisable to have her proceed to Netroit and accordi'xgly the Bureau,

by letter dated February 29, 1936 &-576) authorized the expendi ture . -

of 835,00, In view of recent developments in this case it is not
deemed necessary to have Mrs. Morgan proceed to Detroit and accordingly

. & separate letter is being directed to the Bureau calling attention
- %o this matter in order ,that they night withdraw the authorized ex- %o

penditure, ’ L .

The Bureau by letter dated April 14, 1936 &-576) advised
that the pasteboard box bearing the labelefordon Brothers Pharmeey,
Youngstown, Ohio, which was surreptitiously obtained in the house of
prostitution of Edith Barry at Toledo, had been processed for latent
prints, but that only one print, too fragmentary for observation, was
found on the box.

As indicated in the report of Special Agent £. J. Wynn,

‘ Cleveland, Ohio, dated April 22, 1936, John Brock furnished information

to the post office inspectors to the effect that undoubtedly in the
event Fred Hunter or Karpis visited Cleveland, Ohio, they would visit
the Gordon Square Hotel, and as indicated in the aforementioned report
some investigation was conducted at that hotel by Special Agent John L.
Madalae on April 7, 1936. Agent Mepdala registered st the Gordon Squars
Hotel, Tiest 65th Street and Detroit Avenue, Cleveland, Ohio, under the
name of John LeMonders. An observation of this hotel disclosed that
the hotel itselT c¢overs the entire third floor of the building known

-as the Gordon Square Arcade. In conversation with the day clerk,

Agent Madala ascertained that the Gordon Square Hotel consists of
geventy rooms and that the seme is a residence hotel rather than a -
trensient botel, It was further learned that at the time Agent Madala
resided there about fifty of the rooms were occupied by permanent guests
and that only ten rooms had been set aside for transients. Agent Madala
loitered in the lobby of this hotel on April 7, 1936 and also on April 8,
1936, and observed no persons answering the description of Karpis, Fred
Bunter, or Harry Campbell, Agent Madela did observe, however, that the
majority of the guests residing at this hotel were elderly people of the
working class, On April 8, 1936, Agent Madala, in conversation with the
manager, who is an elderly woman, advised her that he was recommended
to this hotel by m:)‘fma,na. which is the name used by John Brock at the
time he resided there in the fall of 1935, The manager epparently

Agent Madala checked out on April 8, 1936, due to the pressure
of other matters in connection with this case,
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The followinz investigations were conducted by Special Agents
E. J'. Dowd, Edwin N. Johnson, D, E. Wells, L. ¥. Malone, W. M. Sirene,
J. V. Murphy, C. J. Endres and A. S. Reeder, from April 22, 1936 to
April 28, 1935, inclusive, the reporting Agent being E. J, Dowd..

’ ‘ On April 22,-1936, enta Birch and Johnson were on duty at -
the plant maintained at residence, 134 Ridgewood Drive,
n

Youngstowm, Ohio, there ng a ion thereto two post office
inspectors, o - '

On the seme date Agent Wells and a pést office inspegior
were on duty at the plant maintained at the residence of Jameq§ Stine,
Woleott Drive, Youngstown, Ohio.

On the same date Agents L. ¥, Malone, W. M, Sirene, and
J’ e Vo Murphy were on duty at the plant mintained on the farm of Clyde
Rochatt, Route #3, Newton Falls, Ohios = ° .

On April 23, 1936 Agents Birch and Johnson were on duty at
the plant maintained at the residence of _

On the same date Agent Wells was on duty at the James Stine
residence until 8:30 P. M., when he was relieved by Agent Dowd,

Agenta Malone, Sirene and Murphy were on duty at the farm of
Clyde Rochat.

On April 24, 1936 at two P. M. Agent Wells relieved Agent

On April 25, 1936, Agent Johnson relieved Agent Wells on
duty at the Stine home from two P, M. to eight P, M. At noon, Agent
Reeder went on duty at the-lant. . _

On the same date Agenté Malone, Sirene and Murphy were on
duty at the Clyde Rochat farm,

While visiting at the Clyde Rochat farm on April 25, 1936,
Agent Melone advised Agent Dowd that he had a conversation with Clyde
Rochat in which the latter stated that Fred Hunter was an admirer of
Joe Brown and Bing Crosby; movie actors, and usually attended motion
picture theatres where their pictures wers shown.

Agent Malone also advised thaiy Hunter frequented the Ivy
Inn, a disorderly house operated by #Tiplitz, located on Route 5,
east of sarren, Ohio,

- 28 =

b1
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Agent Murphy advised that he recalls that while Russell
Aooper was confined in jail at,’ﬁuskogee, Oklahoma, before thef il
break, that he did not know the exact location of the hideout of
Alvin Karpis near Mena, Arkansas, but Johnny Langdon knew its location.
Langdon 18 now in custody at Kansas City, Missouri. . .

’ Agent Murphy also advised that he made a further thorough
search of the Ford coupe, now on the premises of Clyde Rochat, and dis-
covered that the car had an extra gasoline tank, and that there was a
Socony-Vacuum Oil Company road map of Pennsylvania and an Erie Rajilroad
time table., There were no marks on the road map but the time table, on
page 11, has pencil check marks against the trains leaving Youngstown,
Ohio at 5:07 A, M, and 6:43 P, M., arriving at West 23rd Street, New York
at 7:50 P, M, and 8:54 A, M., respectively, with further pencil figures
of $24,25 and §$6.75, total $31,00, probably indicating railroad fare and
pullman,

As already reported, the Ford coupe referred to above was pur-
chased on October 19, 1935 in the name of Carl*Xitkens by Fred Hunter,
and left at the farm of Clyde Rochat by Harry Campbell. This car was
probably used by the gang in going over the back dirt roads just before
U the Garrettsville mail train robbery on November 7, 1935,

On April 26, 1936, Agents Endres and R n duty with
two post office inspectors at the residence of and were
relieved at eight e M. by Agents Birch and Johnson. At five F. M. on
the same date Agent Dowd relieved Agent Wells at the Stine home,

/"‘\ On the same date Agents Malone, Sirens and Murphy were on
R duty at the Clyde Rochat farm at Newton Falls, Ohios
-t On April 27, 1936 at 12:15 P. M., Agent Wells relieved Agent

Dowd at the Stine home and at 8:15 P. M. Agents Endres and Reeder were
- at th.residence to relieve Agents Birch and J’ohnson.

On the same date Agente Malone, Sirene and Murphy were on
duty at the Clyde Rochat farm at Newton Falls, Ohio.

T On April 2'7, 1936, Agent Dowd ascertained from Post Office
Qe Inspector Casey that he was proceeding to Toledo, Ohio, for the purpose
of conducting investigation at that place and to pick up Edith Barry,
- BT taking her to Cleveland, Ohio, for qnestioning.

- 29 =
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In accordance with instructions received from Special Agent
in Charge J. P. MacFarland, in a letter from him dated April 15, 1936, S
Agent Dowd presented a photograph of Sam Goldstein, a former Dillinger = -
gangster, to Post Offiees Inspector S. J, Hettrick, requesting him to '
exhibit it to John Brock, confined in jail at Youngstown, Ohio, to
determine whether he could identify Goldstein as being an associate of
Karpis and Campbell, At the time this photograph was presented to 5
Mr, Hettrick no name or description appeared on it. This wms requested
in Chicego letter dated April 14, 1936, - o

Post Office Inspector Hettrick advised Agent Dowd that he
exhibited the photograph to John Brock, who stated that fhe face was
familiar to him, but he wae unadble to identify the photograph, advising
that if he had had the man's nickname it might help him refresh his
recollection, This informetion with the photograph was returned to
the Cleveland office. . . ’ .

RAKRRRERR KRR ; '
The following investigation was conducted at Youngstown, Warren,
Leavittsburg, Ohio, and Conneautville, Pennsylvania, on April 26 and 29,
1936 to May 1, 1936 by Special Agent T. M. Birch:

Post Office Inspector H., W. Tavener advised that it was his
intention to proceed to the home of George Hunter, who is the father of
Fred Hunter, and who resides at Leavittsburg, Ohio, and interview him in
"an effort to obtain information relative to the location of Fred Hunter
and Alvin Karpis. - The above was telephonically transmitted to Special
Agent in Charge J. P, MacFarland at Cleveland, who instructed this Agent
to accompany Inspector Taveners ‘ ‘

George Bunter was interviewed at his home in Leavittsburg,
Ohio, and advised that he was seventy-two years of age. He appeared t
be an active man and stated that he was employed dmily as a blacksmith
and boilermaker; that his wife, the mother of his children, had died -
in 1910, and that he had made an unsuccessful effort to raise his
children properly. George Hunter advised that he was the father of
five sons daughter, the letter never having been seen by him,
end whose name and location is not known to him; further that his sonm,
-- Willism_[Bf]1) now in the United States Penitentiary at Atlanta, Georgis,
“ - -is serwving a long sentence, the offense not beinz known to George Hunter;
el that another son, Clarence, is mow married and employed as a clerk in
’. D>-Millets Store in Wyndham, Ohio, and who, to his knowledge has never been
- in troudble, Albert, who had served a sentence for burglary in the Ohio
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State Reformatory at Mansfield, and who is now employed by the Republic

Steel Company in Warren as a welder and who resides with his gpmmon lew

wife,. Mrsg”Yoho, and en ex-convict by the name of william J. Montgomery
R, . at 784 East Market Street, telephone 4228X. George Hunter advised that

if Fred Hunter contected any of his relatives it would be Aldbert. Another”

son, who had been killed in a gas station holdup, and Fred, completed his

George Bunter advised that Albert would be the only one of his
relatives that Fred would contact and that the only information that he,
George, received as to Fred was through Albert. George Hunter further ad-
vised that the last time he sew Fred was in July or August, 1935, when
Fred came to his house accompanied by two other men Ariving a 1935 bdlack
Ford seden at which time Fred stated that he was going south. George
further advised that Fred was a devotee of cock fighting and that he,
George, was keeping several game oocks belonging to Fred at the present
time. Fred informed his father that he bad been employed as a dealer
'in & gembl house at Homestead, Psonsylvania, which place was known
ag{Charlay7Ross' Place, and that this gepbling establishment was sup-
posed to be partially owned by one Jimf Muncine, a Warren, Ohio, gambler.
George Hunter later remembered that Fred had talked about a gambling house
at St. Petersburg, Florida, dbut did not go into detail. George Hunter -
further advised that Fred was intimete with one Perry/ﬁll, who now
lived in or near Newton Falls., George Hunter advised that he had heard
that Fred and two of his friends had stayed with Rochet during the month
of October, 1935, but that he could not be positive as to this. George
Hunter further advised that he had seen pictures of Alvin Karpis in the
. papers and that he was of the opinion that one of the men accompanying
. Fred resembled the newspaper pictures of Karpis. Pictures of Karpis
. and other subjects in this file were exhibited to George FHunter, but he
‘ "~ failed to effect a positive identification of any of them. : °

L s »~
Al \ - t

George Hunter advised that he had never been in any trouble
and that he was respected as an honest law abiding citizen, and that
prior to the time of Agent's call he had anticipated such a visit,
further that while Fred was his son he realized that the proper place . .
for him was in the penitentiary, and that he would rather see him there 1y
than to have him killed, dbut that Fred would have to decide just what
attitude he would take. George Hunter advised that he would furnish
this Agent any information he might receive that would result in the -
apprehension of Fred and any of his companions, without any thought of
reward. George Hunter was instructed how to contact the Cleveland Bureau
office and this Agent at Youngstowmn, Ohio,

o d Agent again contacted George Funter on April 30, 1936, and
advised that in conversation with his son, Albert, he, Albert, had
steted that in February or March, 1936, he had received a cormunication

-3 e
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from Fred Hunter, who was at that time in Gulfport, Mississippi.

Further inquiry revealed that this communication had been a letter

and that there had been enclosed two $20 bills, The reason for .
sending this money to Albert was not known to George, who stated.

that probadbly it was intended that Albert tranemit i.t to illliem

in the Fedoral Penitentiary at Atlente. . - ~

" . o ‘.ﬂ, : ¥ . “ ¢
i : Inquiry of Post Ofrice Inapeotor H. W. Tevener revealed
that the post office inspectors have no mail cover on mail received ,
by Albert Hunter. However, such a cover is to be placed dy Inepector

Tavener, who will advise this Agent. .

With regard to a letter received by George Hunter, mailed
at Cohneautville, Pennsylvania, April 24, 1936, George exhibited
this letter to Agent, d upon examination it was found to have been
written by Mrs. Ollie7Consula, Pierpont, Ohio, RFD #2, in care of A.A.
Giddings, and had to do with some work done for Mrs. Coneula by George ,
Hunter, y k . b o i

On Aj)ru 30, 1936, when lgent egein'intervieee'dht}eorge
Bunter, he advised that he had remembered that when Fred had vieited
him in the summer of 1935 he had given him, George, $25.,00, - “‘

George Hunter advised that the Ohio State Penitentiary
pictures of Fred are a very good likenees.

Despite George Hunter's statement that it would be useleass
to interview Albert Hunter, it is the intention O:ﬂ’ post office -/, .
inspectors working on the Gerrettsville nnd)ﬁarre mail robberies to )
nrrent Albert Hunter and dbring him to Youngetown Tor queetioning.

On April 29, 1936 this Agent overheard e telephone eonversa-
tion between Post Office Inspector Tavener in Youngstown and Post Office
Inspector Hettrick, wherein plans were discussed for transferring John
Brock, one of the men who with Karpis and Fred Hunter, and Harry Campbell
participated in the Garrettsville mail train robbery, from the county jail
in Youngstown to Cleveland, where he will be held pending trial, These
plans called for the employment of four policemen from the Cleveland
Police Department as guards, and a stop at Warren end Gearrettsville for
a reenactment of the robbery for the benefit of the United States Attorney,
who will prosecute the matter, and for the purpose of taking pictuss of
this, likewise the home of Clyde Rochat at Newton Falls, where the robbers
stayed prior to the robbery, and that of Clayton Hall, 134 Ridgewood
Drive, Youngstown, who is now being used as a confidential informant by

Bureau agents,

- 352 w
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On April 30, 1936, Post Office Inspectom Hettrick, Cordrey,
and two others whose names were not known to this Agent, accompanied
by Assistant United States Attorney Wiedemann, several men said to
be Cleveland detectives, and two newspaper photographers, appeared in

_the office of the post office 1napecpora at Youngstown. The informa-
‘tion relative to this manuever bad been communicated to Speciel Agent
- in Charge J. P, MacFarland, who had instructed that all Agents on

plants be instructed that in the event an effort was mede to take -
pictures that Agents on plants should take cover and not let their
presence be known. This was dono.

, In conversation with Post Ofriee Inspector Hettriek he
stated that he could not see the reason for keeping these plants in
operation as the publicity they had received had rendered them wvalueless,

On April 27, 1936 this Agent received information from the

- post office inspectors that they intended to pick up Edith Barry at

Toledo, Ohio, and take her to Cleveland, Ohio for questioning. Also
that Mrs, Clayton Hall was worried about her son and husband and
threatened to commit suicide. This information was tranamitted by
telephone to Special Agent in Charge J. P, MacFarland by the writer.

The Youngstown pepers carried a news item to the effect that
the post office inspectors filed on John Brock, Alvin Kerpis, Harry
Campbell, Fred Hunter and John Doe, alias Sam, and the Assistant United

. States Attorney at Cleveland, Ohio, released information to the press

regarding the same., Copies of the nevapapera were torwarded to the
; . . :

On April 28, 1936 Post Office Inapector Tavener advised
Agent that he had received a mail tracing from the postmaster at
Leavittsburg, Ohio, of a letter addressed to George Hunter, father of
Fred Hunter, this letter heving been mailed at Conneautville, Pennsyl-
vania, on April 24, 1936, and bore no return address, and the postmaster
forwarding the tracing advised Inspector Tavener that the haiddwriting
was that of Fred Hunter. The above information was tranamitted by Agent
to Special Agent in Charge J. P, MacFarlend at Cleveland, who instructed
Agent Birech to make an investigation at Conneautville, Pennsylvania, in
an effort to learn if Fred Hunter was in the vicinity of Comneautville,
inesmuch as he probably would be accompeanied by fugitive Alvin Karpis.

Accompanied by Inspector Tavener, Agent proceeded by auto-
mobile to Conneasutville, Pennsylvania and there interviewed A. D. Stevens,
postmester, and Miss Marie Sheehan, assistant postmaster, Numerous photo-
graphs including those of Karpis, Campbell, and Fred Hunter, and Milton
Lett were exhibited to them, but they feiled to identify any of the
photographs.
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. ¥Mr, Stevens advised that ome .Tohffﬂ/untar and his son, John
Hunter, Jre lived near Hayfield, Pennsylvania on a rural route out .
of Meadville, Pennsylvania, and that the rural carrier was one Denny
Matthews, who resided about seven miles sast of Conneesutville, Pennsyl-
vania., Denny Matthews was interviewed by Agent and Inspector Tavener
and he advised that the picture of Fred Hunter was familiar to him,
but he could not positively identify him as being in the commnity
recently. Matthews stated that he daily delivered mail at the home of
John Hunter, Hayfield, Pennsylvania, but he never saw Fred Hunter at
the house, although he indicated that Johmn Bunter had relatives in the
vicinity of Warren, Ohio. -

Post Office Inspector Tavener informed Agent Birch that he /
intended to bdring George Hunter, father of Fred Hunter to Youngstown,
Ohio, and question him in connection with the letter received by him
from Conneautville, Pennsylvania, and particularly as to the where-
abouts of his son, Fred Hunter. :

Agent tranamitted this information by telephone to Special
Agent in Charge MacFerlend at Cleveland, Ohio, who advised Agent Birch
to accompany the post office inspectors to Leavittsburg, Ohio, and be
present when George Hunter was interviewed.

While Agent was en route from Youngstown, Ohio to Conneaut-
ville, Pennsylvania with Inspector Tavener, the latter advised that he
had been instructed by Inspector Hettrick to give information relative
to plants now being maintained by Bureau Agents at Youngstown and ‘
. vicinity to newspaper reporters so that such information would render
the plants worthless, inaamuch as the post office imspectors did not
have sufficient men to man these plants. Tavener stated that he 4id
t agree with this policy dbut he had to follow it, the reason being that
theNpost office inspectors, or rather some of them, are jealous of the
Bureau and resent the action taken by the Bureau in issuing wanted
circulars for Karpis and Campbell in whieh a greatefkv_@r_g ie offersd
than that posted by the??'gst Office Department. 3

The articles appearing in the Youngstown and Warren, Ohio
newspapers quoting Inspector Tavener have been forwarded %o tho -
(ﬂeveland Bureau offices : : . ’; »

!hilo on an investigation at Conneautv'ille. Pennsylvania,
Agent Birch observed that around and {n the viecinity of Connesut Lake
there are numerous summer homes, cabins and camps for rent, any of
which could be used to good advantage as hideouts for Alvin Karpis and

his gang.
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Postmaster A, S, Stevens of Conneautville, Fennsylvania
called Agent's attention to the robbery of the First National Bank
or/ Onneautville, Pennsylvania in the fall of 1935, Agent Dowd
recalls that Archie Negleman, former prohibition agent, now aerving
time in the Northeastern Penitentiary at Lewisburg, Pennsylvania,
furnished information to the effect that this bank was robbed by Joe
Rich, Milton Lett and Fred Hunter. . . . g

. dkokkkR

: The following investigation was conducted by Special Agenta
T. Ms Birch and E, J. Dowd at Warren and Leavittsburg, Ohio, on May 1st 1
and 2nd, 1936: L

~ About nine P. M. on May 1, 1936 a telephone was received
by Agent Birch, then on duty at the residence or*
.Ohio tain George Salen of Warren, Ohio, to the effec at a
ﬂa confidential informant of his, residing at 624 ’
nook Place, Warren, Ohio, reported to him that a-fffachine gun and

other firearms used by Alvin Kerpis, Harry Campbell, Fred Hunter, and
others, in the Garrettsville, Ohio mail train robbery were at the
present time at the residence of Albert Hunter, 784 Zast Market Street,
Harren, Ohio, Captain rther advised that this information had
also been received by rom Mary Yoho, who was living with

. Albert Hunter as his common law wife, ’

. The above information was transmitted over the telephone

¢ by Agent Birch to Special Agent in Charge MacFarland at Cleveland, who
after communicating with Mr, Tamm of the Bureau, instructed Agents
Birch and Dowd to proceed to Warren, Ohio, and with the aid of the
police and other Bureau Agents make a search of the home of Albert
Hunter, and conduct any other necessary investigation,

Agent Dowd in company with Agent D, E, Wells, proceeded
from Youngstown, Ohio to the farm of Clyde Rochat, where other Agents
were on a plant, Agents Malone and J, V. Murphy were taken from this
plant and with Agents Dowd and Wells proceeded by Bureau car to
Warren, Ohio, whers they contacted Agent Bireh,who went rrom Youngstown,
Ohio with Post Office Inspector H. w. 'I'avener. ' ;

Prior to the arrival or Agent Dowﬂ and other Agents, a
preliminary survey of the premises at 784 East Market Street, Warren,
i Ohio, had been made by Agent Birch, who ascertained that the rooms oc-
cupied by Albert Hunter and Mery’Yoho were over a saloon known aﬁq\l &
Bill's Place, operated by Albert Hunter and Bill Montgomery. This place
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i8 bounded on the north by East Market Street, and on the east by the
Pennsylvania Railroad tracks, vacant lots are on the south and west
sides, It is a two-story frame structure with a narrow stairway
running through the center ot the building from the etreet. ,
. Captain George Salen, ‘Sergeant C l. Wagners, Offieers Georse.
Mock and M, E, Marowitz of the Warren Police Department, assisted .
Agents in the search of the premises occupied by Albert Hunter and Mary
Yoho, and the latter three were designated to cover the rear of the
building. Captain Salen had previously advised that the saloon and
premises was known as a joint end frequented by notorious underworld
\charectera.

About 12:15 A. M, on May 2, 1936, after reaching the premises

, and the usual precautions head been taken, Captain Salen entered the ..

- saloon and requested Albert Hunter to come out, which he did. Agent

Birch then identified himself to Hunter and after talking to him,

Hunter did not hesitate to give permission to search the premises. A

thorough search was made and the only firearms found was a Winchester,

lever action, 25-20 caliber, octagon barrel, model 1892, bearing the .

serial §#292771, Thidvnfle was located in the bedroom occupied dy ‘

Albert Hunter and Mary Yoho, the latter two being present at the time.

The rifle was fully loaded., Albert Hunter readily esdmitted ownership

) of the rifle, advising that it was given %o him by his rether, George

— = Bunter, who purchased it some years ago for $27,00 frofo;-iewold'e
Hardware Store, Warren, Ohio, or thn{ﬂhrren hardware store. At the

time the rifle was found there were also present Agente Birch end Dowd, )

"Post Office Inspector Tavener and Gapta:ln Salen. 2

L While the premises were being searched Officer George Mock
came upstairs end informed Ceptain Salen that he learned in a conversa-
tion with c1arNrey, who was tending bar downstairs that Mary Yoho
hed confided to her that Albert Hunter, on Monday night, April 27, 1936
took a machine gun and an outboard motor from the place to George Hunter's
farm at Leavittsburg, Ohfo. With this asdditionsl information in hand,
Ceptain Salen instructed his men to take Albert Hunter and Mary Yoho to
the station and book them \mder fictitious names, and hold them pending
further investigation,

i : +

-

It was then decided to go to the farm of George Hunter and
search it for the machine gun and other firearms, Agents Birch,
J. Vo Murphy and Malone, together with Sergeant Wagners, and Officers
Mock end Marowitz, procesded to the farm of George Hunter at Leavitte-
burg, Ohio,
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In the meantime Agents Dowd and Wells and Captain Salen
interviewed Clara Arey in her apartment located upstairs over 782
...ast Market Street. . S

Clara Avey stated that she is the wife of Winston E"Arey,
an Ohio State Patrolman; that for some time at the request of her
husband and Mark Mock and George Sowers, also of the Ohio State Patrol,

. she has been endeavoring to secure information from Mary Yoho as to
the whereabouts of ired Hunter; that on Monday night, April 27, 1936,
she and her husband attended the birthday party of Albert Hunter,
which party was given by Mary Yoho, Albert Hunter failed to put in
an appearance until &bout two o'clock the next day, although she
noticed his car parked in back of the place about eleven P, M.,

April 27, 1936, The next day, April 28, 1936, Clara Arey stated she
invited Mary Yoho to her apartment, and after having a few beers to-
gether Mary Yoho telked about the article that appeared in the Warren
newspaper mentioning the name of Fred Hunter as one of the bandits who
held up the Gerrettsville, Ohio mail train on November 7, 1935, Mary
stated that she hoped that Albert would not get into any troudble over
it, and when Clara asked Mary why Albert was not at the party the
night before, Mary said he went to his father's farm to get rid of a
sub-machine gun and a dtolen outboard motor for a motor boat. When
questioned further about this matter, Clars Arey changed her story

and said that she recalled that Mary Yoho stated that the machine gun
and motor were at Albert's plece, and that he removed them on the night
of April 27, 1936, this accounting for Albert's absence from the party.
Clara Arey admitted that she was a close friend of Mary Yoho and that
she visited with them on numerous occasions; that she never saw the
machine gun or motor on the premises occupied by Albert Hunter and

~ Mary Yoho, and prior to April 28, 1936, never heard any mention of
them. She further stated thet she did not tell her husband about the
conversation she had with Mary Yoho, but on two occasions tried to
get Patrolman Mock on the telephone at Massillon, Ohio, inasmuch as
he was working on the case with Patrolman Sowers.

' ’FJ.EV

At the farm of George Hunter, Leavitt aburg. ohio, George
Hunter was interviewed by Agent Birch, He gave permission to searel
his farm. There were found there one 410 ahob—gu.n and a .22 caliber
rifle, with no numbers. These guns were bdoth 0ld and in bad condition.
: There was also found a two eycle one cylinder Bude motor #4091-5455. ‘\\_
' . sportsman's model, George Hunter advised that this motor bad been '
given to bim while he had been on a fishing trip in Wisconsin by a man
whose jdentity was unknown to him. The Warren, Ohio police officers
decided to take the motor to headquarters at Warren, Ohio for checking.y}
George Hunter gave them permission to do so, and he volunteered to ac-
company them to the police station, where he was booked pending in-
vestigation.
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George Hunter was interviewed by Agents Birch and Dowd.
He stated that he had not seen his son, Fred Hunter, since July or
August, 1635, at which time, if he recalled eorrectly, Fred came
to his place and gave him $25.00 at the same time leaving the ,
Evin-Rude motor. He denied any knowledge of a machine gun or other
firearms in possession of Fred Hunter, or that a machine gun or
other firearms had been taken to his place by Fred Hunter, Albert .'
Hunter, or anyone elss. Mr. Hunter made numerous conflieting state-
ments, some of them apparently due to the fact that he is 72 years
of age, and hard of hearing, while undoubtedly othera were mde to
shield his two sons, particularly Albert. o _

The activities of the Bureau Agents in connection with
the eearch of Albert Bunter's place and his father's farm were
transmitted over the telephone to Special Agent in Charge J’ o Po
MacFarland at Cleveland, Ohio, .

In a hter sonversation over the telephone by Special'
Agent Dowd and Special Agent in Charge J. P. MacFarland, the latter
instructed that further investigation be conducted at Warren and
Leavittsburg, Ohio with a view of locating the machine guns or
other firearms that might have been used in the Garrettsville mail
train robbery. ‘

On the morning of May &, 1936 Agents Birch, Malone and  _
J. V. Murphy, accompanied George Hunter to his farm where a thorough
search was made of the place, with negative recults. ®&eorge Hunter
was released by the police and Agents continued their investigation
at Warren, Ohio. \ Y ,‘ ) . i

Agente Dowd and Birch interviewed Mary Yoho and nbert
Bunter and secured the following written signed statements from them:

*Warren, Ohio
) - "May 2, 1936 '

*1, MARY YOHO, make the i'ollowing voluntary atatement
to ®Bdward J. Dowd, whom I know to be a Special Agent of the
Federal Bureau of Investigation. United States Department

of Justice:
"I am 25 years of age, 'born at Yorkshire. New York
“on April 9, 1911, My father's neme was Chester Smith, and
my mother Lucinde Smith. They are both dead. I have three
brotbers, Elmer Smith, Los Angeles, who is single; Emmens
vSmith, married, who lives at Franklinville, N. Y; Leo'Smith,
single, who lives at Bowmansville, N. Yo I also have seven
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.sigters. All of them are marrjed. Their names are Florence
. ./y)‘m Arcade, N. Y.; Pea ““ug%cade, N. Y.; Margaret -
ﬁf Bowmansville, N. Y.; Gertie“TFarper, Springville, K. Ye;
Ivp”Rose, Niles, Ohio; ‘Jennie and Addie are dead, ,
. ‘ "O0n Jenuary 11, 1927 I married Seeley’Yoho at New Castle,
E Pennsylvania and by him had three children; Shirley Jessie,
age 9, Charles William, age 6, Edward Albert is dead.
"I lived with Seeley Yoho, who is now at Warren, Ohio,
for seven years. He divorced me three years ago at Werren,
Ohio, ' o
"I have resided at Warren, Ohio for the past eight
Jears and about five years ago I made the acquaintance of
Fred Hunter at Tony Hall's plece in Warren, Ohio. Tony -
fights game roosters. Iy busbend and myself used to raise
game roosters for Fred Bunter,
"I had not been getting along with mr husband, and two
weeks before I left my husbend, I began going with Fred Bunter,
Later my husband divorced me and the court awarded the custody
of the children to my husband. I then began working as a
waitress, and had a room on Vine Street, southeast, Warren,
Ohio, which was paid for by Fred Hunter, who lived with me
part of the time, and my friends all knew about it., At that
time Fred Hunter was working as & dealer in Jim Munsine's
gambling place at Warren, Ohio. He also later worked et the
S Single G, gambling place on South Main Street. Along in May,
: 1934, I broke up with Fred Hunter and went with his brother, .
nbert Hunter, with whom I have lived ever since, We first
lived on Mein Street, Warren, Ohio, in the Turkish Bath Build-
ing. My reason for giving Fred Hunter up was that Albert told
me if I continued to go with him I would get in troubdble,
"Albert Hunter now is employed in the Trumbull plant of
the Republic Iron and Steel Company at Warren, Ohio. He also
has a half interest in Bill's place located at 784 East Market
Street, Warren, Ohio, which is a beer joint. During the day
time, I take care of the dbusiness most of the time. There
are five rooms above the beer joint, which we rent out some-
times. Two of these rooms are occupied as living quarters by
N Albert and myself. Albert's partner is Bill Montgomery.
S : *"Two or three nights before Albert Hunter's birthday
‘ . (which is April 26, 1935), Fred Hunter came upstairs to our
" place and for about ten or fifteen minutes he talked to
o Albert and myself, and left a radio as a birthday present.
A I told Fred we were having a birthday party for Albert and
invited him to come. He said he would be up if he could.
I believe Albert and Fred went downstairs together. After
Albert returned he tolé me that Fred certainly had a nice new
car and it was the kind he would like to have. Albert alvays

wanted & Ford V8,
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. "When Fred Hunter called on us he wore a nice light gray
“suit, and a light soft felt hat. He seems to be prosperous
and we figured that he was employed in a gambling place at - :
Pittsburgh, Pa., I aid not see the car Fred came 1n but he T
seened to be in a hurry to get away., . L '
"This is the last time I saw Fred Buntor.. There were
never any letters received at the house for myself or Albert
Hunter, and to my knowledge I do not know whether Albert got
any mail from Fred, :
*On Thursday, April 30, 1936, Daddy Hunter, George
Hunter, father of Fred Hunter, c¢ame to our place and talked
$o0 Albert and myself for about five minutes telling us that
four men went to see him the day before looking for Fred
Bunter, He said I don't care what you do, but I'm telling
the truth, He appeared all excited and said that he last
saw Fred last July or August, 1935, when Fred called on him .
and gave him $25,00, ,
*On Mondey night, April 27, 1936, there was a headline
in the Warren, Ohio newspaper to the effect that Fred Hunter
was implicated in the Garrettsville, Ohio mail train robbery. =
I read this paper about nine o'clock that night. About six
Po M. that day Albert told me that he was going over to his
father's plece and get a couple of hours sleep, and return
for his birthday party, which I was giving at our place on
the night of April 27, 1936, Albert's birthday being on
Sunday, April 26, 1936, I 4id not see Albert any more that
night until about two o'clock the next morning, when I noticed
Alvert going to the bathroom. Several people who attended the
party asked me where was Al, and I to0ld them that I d4id not
know, They remarked that his cer was out in back of the place,
Alts father ceme to the party about 11:30 or 12 O'clock. He
asked for Albert. I told him he went up to his place to go to
sleep and had not come back. Daddy said he had not seen him,
but noticed Al's ear in the back, Louie, who operates a redio
store next door told me that Al's car was in back of the place
that evening. The wife of Jenkins, who tends dbar at our place
seid she saw Al upstairs about eleven o'clock. Clara Arey,
"wife of Highway Patrolman Winston Arey, both of whom live up~-
‘, stairs over our place in an apartment at the head of the stairs,
_wes at the party that night with her husband. They came down
about eleveh P, Mo I told them that Al had not showed up.
Clara said he must be there because his car is out in the bdack.
After the party was over, I went upstairs to Clara's apartment
and drank some beer, and while there heard the door outside slem,
This was the door to our room. I looked out of the apartment
and saw Al come out going to the bathroom. I asked Al where he
had been, He said he had been sleeping the last five hours.

(This was about two A, M.)

~r
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- "The next day I asked Al why he had not attended the party
and he showed me the peper about the Garrettsville robbery, He ~
said he 4id not want to worry me., Al 4id not get up that day
until sleven or twelve o'clock., After eating he drove over

to his ded's and 4id not return until about ten O'clock that -
evening. This was on the day of April 28th. I wanted to go
-with him but he said no he would go alone, and that he would '

be right back, _

"After Al left for his father's place, Clara Arey came
downstairs and got a couple of glasses of beer. ¥e talked
together out in the kitchen., The convérsation was mostly
ebout her husband. I recell telling her that on account of
Al not being at the party, I was thinking of leaving him, I
told her he went out to visit his father,
~ "Outside a Winchester rifle thet is alweys in Alfred's
room, $his rifle having been given to him by his daddy, I
have never seen any other guns, of any meke or description
around the place, and I never saw Fred Hunter carry a gun.
After reading in the Warren paper about Fred Bunter and
Alvin Karpis, and reading about Alvin Karpis and his machine
gun in Detective magazines, I asked Albert if Karpis had one,
and he replied, 'you shouldn't ask such questions;' that it
would get me in troudble asking questions.

. "After seeing photographs of Alvin Karpis and Earry -
Campbell I can truthfully say that I never in my life saw
these men and do not know them.-

"Except whet I read in the newspaper I 4id not know that
Fred Hunter had been associated with or travelling with Alvin
Karpis or Harry Campbell, .

*] 4o not know anything about a nachine gun that might

have belonged to Alvin Karpis, Fred Funter or anyone else,
and when the officers called at my place last night, May 1,
1936, I told them that they could come in and I had mo objec-
tion to searching my place,

*] have read the roragoing statement over, conaieting of
three pages, each of which bears my signature, and after making
corrections, hereby state that the same was given of my own free
will, end is true and correct to the best of my knowledge and
belief, :

Mhry Yoho

WITNESSED BY

T¢ M. Birch and E, J. Dowd,

Special Agents of the Federal Bureau of Investigation, U. S. Dept.
of Justice, Cleveland, Ohio.

George C. Salen,

Captein of Police, Warren, Ohio Police Dept."
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- "Warren, Ohio ‘ -
"May 2, 1936.

I "I, ALBERT HUNTER, make the following voluntary statement:
to E. J. Dowd and T. M. Birch, whom I am advised are Special
Agents of the Federal Bureau of Investigation, United States
Department of Justice: - o

*] am 34 years of age, married and divorced. I reside at
784 Bast Market Street, Warren, Ohio, with Mary Yoho.
, *] was born at Warren. Ohio on April 26, 1902, My father's
name is George W. Hunter. He lives on Meadowbrook Road,
Leavittsburg, Ohio. My mother, Elizabeth, is dead. I have
four brothers. Owen, who was killed by police in July, 1932
at Warren, Ohio; William, single., I do not know of his
present whereabouts; Clarence, the last I heard of is at
Windam, Ohio; Fred, his present whereabouts being unknown,

*] am an acetylene welder by occupation and at the
present time am employed with the Repudblic Steel Company.
I am also a half owner in a beer garden known as Al & Bill's
Place, 783 East Market Street, Warren, Ohio., Williem lont-
gomery is my partner,

*] first became acquainted with Mary Yoho about three
years ago, She was going with Fred, my brother., She used
to go with Fred, who wes a black jack dealer at Jim Muncine's,
Warren, Ohio, ~ .

"The last time I saw my brother Fred was about a year ago,
say about April 23rd or April 24th, 1935. I was then living

- in the Turkiah Bath Building at Warren, Ohio. Fred came to

see me that time with a cheap redio, as a birthday present.

He also left some used shirts with me., He d4id not stay long,

and as Mary Yoho came in I walked downstairs with him and he

went over to a new Ford V8 coupe, to the best of my knowledge,

There was another man in the car who wore glasses. * The lights

were out at.the time and it was dark, and I was not introduced

to the man, and could not recognize him, After a few minutes

Fred got in the car and it drove away,

"I 4id not hear from Fred any more directly or indirectly
until my daddy came over to the beer garden and talked to Mary,
“telling her that there were some men over at his place asking
about Fred; that he d4id not hear from him since July or August,
1935, o
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"On April 27, 1936 Mery Yoho geve a birthday party for me
at our place. That day I worked and when I returned home, after

--eating, I told Mary I intended to go up and see my dad. While

I was passing the bar my d&tention was called to the newspaper

headline about my brother, Fred. I rushed over to see Barney

Gillen, Chief of Police, and asked him if Fred was in jail,

and he t0ld me no. I said what was this I see in the paper .:. -

about him, He said well he didn't know anything about it, : . - -

that he was not in jail at Warren. I then drove over to my
dad's and when I found that he was not in I returned home,

I went around the front and saw a bunch of people in the

place and I couldn't face them on account of the article in

the paper, so I went upstairs and went to bed,

1 "I heard the trooper's wife, Clara Arey, laughing, and

she woke me up. She lives with her husband upstairs next to

my place in No, 782, Cara asked me to come in and have a

drink. Mary came up the stairs and asked me where I had been,

I told her aslesp and 4idn't wake up. ,

"The next day, April 28th, I was not working, and told *

Mary the reason why I 4id not attend the party, omn account of

the stuff in the newspaper about Fred. I got up about noon

this day, and early in the afternoon went over to my dad's

place and he brought up about the newspaper article regarding

Fred. I stayed until dark and drove him over to Leavittsburg,

Ohio, where he got the newspapers I returned home, and later

—_ retired. -

K *I now recall that before I 1ett the place where I lived

; in the Turkish Bath Building at Warren, Ohio, that I saw my dad

..and he informed me that my dbrother ceme to his place. He aid -

. not say anyone was with him, -Dad said be noticed as Fred was
about to wash his hands that he had=f .pistol on him, and later
be said he saw in Fred's coupe, what'looked like the barrel of
a rifle, He said Fred gave him some money at that time for
eoal. My father was worried. He said this did not look right
to him, that Fred had good clothes and now carrying guns; that
the job Fred was supposed to have in a gambling place 4id not
pay that much money. I told him maybe he had to have the guns
in carrying money from the gambling place to the bank. Fred
told dad that he had to have the guns for his own protoction in

~ earrying money to the bank. .

' "Quite some time before my birthday, April 26, 1936, Fred

- visited me at my place in the Turkish Bath Building. He came
along in a Ford V8 coupe. At that time Fred was not very well
dressed. He delivered an Evin-Rudg outboard motor to me, and at

the same time gave me & small dismond ring for my dbirthday, I
now have this ring end am wearing it. Fred came back a few days

a
v

ponE o v, - o d . FEEH Yoo r 4 ' .
| ks O } : . | B N
1 X i i .
HEN R S e 2ag RS o
sl o PRI R LAY .t X i EN, of Moo -
RS 3 13 4 g -t iy SOOI T

- 43

TR YE £7 N i A WAL < T i Tl T 5P 5 7 e 7 TP .
S I A 2 T T ST e TR L G T L T B B T BT YR ey 1 e, - fopbac s, - ” . - .. .
& . Ll DR TR AT R s TOGYRNNATR MR TN e AR Y N M e L e S 2 T e

TARILTR T SRTVT U rranes



7-1

later, and he and myself went to my dad's place in my car and
:delivered the motor there. It is still at dad's place.

asked me if I had any guns there. I told them that the only
one I had was a loaded rifle and brought it out and showed it
: to thems I then told them that they had permission to search
. the premises, which they did, finding only this Winchester
25«20 rifle, which was given to me by my father, who said he
purchased it some time ago at I believe Griswold's Hardware
Company, Warren, Ohio. -

*There was never a Thompson mchine gun in w place and
to my knowledge never one on my father's place. I never saw
Fred with one.

"Mary Yoho was standing behind the bar reading the news-
paper, I believe about the Garrettsville job. She asked me
if Fred had a machine gun. I said no, why ask that, I told
her not to bring up matters about that; that she had dester
keep her mouth shut as she might get 1n troudble if someone
heard her talk that way at the bar,.

"I have been shown photographs of Alvin Karpis and Harry
Campbell, but cannot identify them,

"I have read the foregoing statement over consisting of
two pages, each of which bears my signature, and after meking
corrections, say it is true and correct to the best of my

—— knowledge and belief, - L

RS

f

Witnessed By D ' ALBERT HUBTER
‘T. M. Birch and E. J. Dowd N

. Special Agents, Federel Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice,
Cleveland, Ohio."

Mary Yoho and Albert Hunter were photographed and their
fingerprints taken by the Warren, Ohio Police Department, copies of
which prints were tranamitted to the Bureau at Waahington, D. Ce

: Deucriptiona or Mary Yoho and Albert Hnnter. as obtained by
Agents through observation and interrogation are as follows:
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. o “  .Neme - Maeroho
' » Age ‘ T - 25 years ¢ ., -
: (Born Yorkshire, N. Y., 4/9/11)
Weight - 130 pounds - .- -
Eyes K - Blue Celm e ,
Hair - Chestnut ¥ g :
" Complexion - - Fair (pimply)-’ ‘ -
Occupation - Housewife and waitress
Nationality . - American
Build ‘ - Medium .
, Scers and marks - None .
. Parents - Dead
Criminal Record - ’ None
Warren, Ohio, PD §#5%,
Name - Albert Hunter
Age - 34 years
(Born Warren, 0., 4/26/02)
Weight - 129 pounds
Eyes - Blue
Hair - -Browmn - .. . ..
Buila - Medium
Occupation - Welder
Nationality - American .

Tattoo - ALBERT on rt. foream
inner. Upper rt. nude woman;
left forearm - Indian head ,
Criminal Record - 1l year and 1 day Ohio St., Ref.
#1932, Warren, 0. No. 595,

: lMarks and Scars

According to Captain Salen, he ascertained by telegraph
that the Evin-Rude motor referred to herein was purchased in May, 1935,
by F. C. Stern & Company, Hot Springs, Arkansas, from the factory.
Further check is now being made by him to determine whether the motor
is 4 stolen one, - :

Agents J. V. Murphy and Lee ¥. Malone made inquiries ;t the
following hardware stores in Warren, Ohio, to verify whether George
Hunter purchased the Winchester £ifle found in possession of Albert
Hunter:
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M. I..rfohnson, General Manager of the Warreh Hardware o
Company, stuatad ‘That records as far back as 1927 aré not an!lablo,” ER
howsver, he does not recall that such a rifle had been purchaaed
by George Hunter. with vhom he is personally acquainted. __—

g Berman H/Hﬁls. Department manager of the Griswold company,
dealers in hard'are, stated that they keep no record of rifles sold, *
and he does not recall such a sale, but it s possible that the rifle
could have been purchased by George Hunter from his company.

The Cleveland Bureau office requested the Boston office by
wire 40 trace the Winchester rifle from the factory.

After completion of the investigation at Warren, Ohio, Agent
. Dowd advised Special Agent in Charge Connelley at Cleveland, Ohio, and
‘ " he instructed that the plant maintained at Clayton Fall's house could
be abandoned and Agents Birch, Dowd, Wells and Johnson should return
to Cleveland, and that for the present the plant at the farm of Clyde
Rochat is to be maintained by Agents Malone and Sirene.

UNDEVELOPED LEADS

The PITTSBURGH OFFICE at the Northeastern Fenitentiary,
Lewisburg, Pennsylvania, will exhibit the enclosed photogrephs, two
being of Browning, aliess Slim Martin, and one of Spot Mertin, to
Archie Negleman to ascertain whether or not he is acquainted with these
individuals and if so, whether he has any reason to believe that Earry

. b Campbell, at such times as Negleman saw Campbell at Toledo, was in
\ association with tham. It is appreciated that the Northeastern Peni-
s tentiary i{s in the Philadelphia distriect, but because of previous contact
A of Special Agent L. C, Taylor of the Pittsburgh office with Archie
N Negleman, it is deemed advisable, if possible, to have Special Agent _
,‘\'._) Taylor conduct this interview, inasmich as he is acquainted. with Negleman
AN and his background, :

s

\f The CINCD{NATI OFFICE at Cincinnati, Ohio, 2301 Auburn Avenuo,
3! apartment 211, will ascertain whether or not Rene Bolst is residing

3 ! there under the name of Reynolds, it being noted in the body of this

. f report that she is alleged to be using that name and residing with ome
= Ludy-Fleming, a former prohibition agent. This lead was forwarded to
the Cincinnati office by letter dated Mey 6, 1936,
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- The PHILADELPHIA OFFICE at 3017 Frankford Street, Phila-
delphia, Pennsylvania, will ascertain whether one Thelma Holst is
residing there. It is reguested that the Philedelphia office son-
fine its investigative activities merely to ascertaining if she re-
sides there, making such errangements as are necessary in ordor
that it my be aldvised if ehe moves, . R Ty
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o soman | . _ May 16, 1936,

-
=

D. Brantley

Federal Bureau of Investigation

U. S. Department of Justice .

224 Federal Building - ' .
Oklahoma City, Oklahoma. _ coT ; g /

BREKID FORWARD SIX COPIES PHOTO SAM EARSON M!NI'IONED TELETYPE

THIRD INSTANT ALSO SIX PHOTOGRAPES SA]I/OZARTH MENTIONED BY EARL
GALRDNER, TULSA POLICE DEPARTMENT RECENT NEAS RELEASES SUSPECT

GARRETTSVILLE JOB.

’
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1442 .4cnd-rd Bullding
Cleveland, Chio

s o '”"-35_, }l’: -
v 3 : ‘ ’
’ R &: 18, 1936,
Special igent fm Charge, .: . . - .
Cricngo, Illinois. ’
' : |
Dear Sir: RE: JBrRKID

Teference §is mades to your letter of ¥ay 13, 1836, vherein
you requect thet the Cricago office be mdvised of the number of '
otop motices still outc-tanding 4n this territory, pleced eruinet
eutomobilcs dbelleved to have been im possecsion of aubjeeta iz
this emse,

The Cleveland offize br letier to all field offices,
o1 Tece-ber 1, 1975, resuested stop potices, or flash c~rdsz, to
be ;jlseed soninct m 137 3>~;yaou*} four-3o0r red:n, Deiuve milel,
cunmatal gray im color, two windshield wipers, twp tail lirnts
end trunk, motor FrY322772, serial 72613857, key £Br802, 1935 Ohio
license LU 671. 7 o -

Instant cur wnl parcbaaed EILTOTLSTT wnder tﬁo
alias of .ur%keekcr and was uscd {in ¢ ;rettcville, Chio muil

train rotlery on November 7, 1235,  —
—_—

In view of the fact that Milton Lett has mot been ep-
prehendoed to date and is a poseidle sudjeot ia the herdoring csse
prezently being prepared by the Clevaland office, it is felt thet
the stop notices relstive to instant automodbile should not be

: S A", N . viry'tzuiy fonr..
crs/erB ' : REOORDED
€C - Burean”’ . : | 7 S/ { j?’—
= Cincinneti mDEXED _{._?_..Ham
- St, Paul , Spe¢igl Agent. in Charae  STIGATIGH

MAY 10 3337 AN
BIEOE

o - ———— ——
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01 dosler Culloian
ALlana, Geor la.
I - &:_'. 1Lr. 1{‘:6:1. - -
S T . .
. o
. ¥ -t .‘ . s . . J
<>, ; : L ;

I're ™o Ls Joiner, DMirector
Totor ‘e'dcle Leporirent
1X Stete ‘&pitol Suilding
Ath!tl"-.., G’Of;,u.

N v

Tear Eirt " | REs BREKD o J s

Eeqmat has m‘eviomsly beoon rede of your

of ico tc notify me if either of the following two sutow Ales
e ve~irtored 4n ’:3 Stote T Zoor o

/ et Se ey Y35 nodel, moter 1J-320772,
41 22107597,

min.l e-,f'ra. ]/

iz doreeu 48 1o loager oflicially

irssrested in tuese aubtomobiles and you ars aoccordinzly recuestod
to disrererd my vrevicus requeste.

Thenking you for yowr ocooperation in
this metter, I am :

REOORDED & INDEXED
| - Very truly yours, = - 5\,@ //\5_17,_:L
C T NAY 19 836 | e Tl

p 1

: Mf.
':" g Bo B. COMROY Ut

) »3!’0'%1 u"'e"t i~ laer-o
7o~ Bureau (Buresu file #7-576) l

Chicago .
Cincimmati
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Ray 23, 193¢
Kii 2:4C 7 *

‘.&} w‘ln} v
3.

R - ¥r, Lee Wallaee, : S -
¢/o H, &, Gatliald, : : , ;
érntar, ldeho, '

Dear Bim

‘ This will ackmovliedge receipt of your letler dated
Bay 12, 1736, ead will advice you ihet Alvin Rarpis wss
aprranended by Breclial Aganrte af ihe Yedersl Buresu of
luvestiga.ion in Rew Orleans, Loutsiana, ea Kay 1, 1936,

In sonssyuance of Lhe aature of the reguert @outained
T in your ledter, I an a:t, thereflore, formarding L6 you herswlth
s s photograph and tie peraonal desoription of Alvim Karpis.
it You sre Lafzraed thal no reward nas been yaid for toe ey re~
hension of Alvin Ruruis, (e view of ibs fact that ihe {nfursatic
relating t» hls joe~tlon wi3d hie geliLii ep; rehension se-e &
res.lt . L elforte male by & eclal Agants ol tiis Burssu.

Vary truly yours,

dokn Rigar la"c!;;:

.

gk"’k‘)" K .".' o

SFE 7
* _‘,;. | i ‘m;,\ < -
2 ‘-
'('-’v.".’ “ —-e
¥
SIS N
Fi.o A“ . en.’. EMCI‘G - l“ t
AL BUREAY g7 WaA
U bepay, FIN /ﬁ;;(
FIMEAT OF Jugy gy N / 4 t 'f
7
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Poert Uffice Box 1525 e
I'ittedburgh, Fennayivania c

Kay 16, 1936

. 2o - . ey e, ~— "
~ . o i ) g - .

- ’ » ' R - . >,. . N \ . \‘ -
8poeial Agemt in Charge :: - ... ~ - T
Philadelphia, Pennsylvanis A co

o Dear 8ir: = -

. Q/cP/ - Reference is made to the report of Special Agent
N B, J. Synn, Clevelané, Chic, dated Mey 5, 1936, which re-
AT queoted that the Pittaburgh Office exhidit photographs of ;
: N Browning, alias Slifiartin, and Spotdiartin to irehie L
G Negleman at the Northeastern FPenitestiary, Lowisburg, Femne
sylvanis, for the purpose of ascertsinirg 1if he is soquainted
with thece in?ividuels and whether he has any reastn to de- -
lieve that !hrryOCnm sbell asscciated with ther.

— Nt L In g¢he interests of economy, it 1s sugrested thet
AR, ~ the Philadelphia Uffice ecover the leals submitted to the
Fittsburgh Cifice in this report and, for your use in 8o

doing, I en trensritting the photographs referred to herein,

wit) the sugrestion that they be returned to the Olmlanﬂ

Office when they hive served tbeir yurpoao.

PRI

Yery truly yours,

MK
'

"y 9'
L

, . A o ':f_ L e
’ R ’, : R L. SBHIVERS -
.. : : Bpecial agent in Charge

R

RLS: IR
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YEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIGN /

FORM NO. »

THIS CASE ORIGINATED AT €inoinnati, Ohio riLe vo. 625680 SLH

P‘Bg{!omw ‘-nma*rm\a: BY:
565, 6, 8-36 | V. B, DICKERSON, JR.

-
REPORT MADE AT: ! DATE WHEN MADE:

New York, New York | 5-14-36,

- e T h T
:-v'x,.. ', T annncmorcn-s N TR

-.‘ﬂ'l'l.lst - wun‘ X Yo cmm s s A ‘ .
/ ' WILLIAM t%th aliana. FRATETRR BRI RN S
‘ I. O 136( el L e ,_ﬁs - ,_E\IDEAVOR '!'0 I.DCA'H Lo
A [a\/ ; RER \; N \i . Yo F s pra b '"*
g } J" L . e j:‘- '. " —"'}-. » ‘,Af’ ‘ ’ ‘.;}"'.:_.' —“"}; ' ‘l'v'" f‘j ‘ - };-"u,‘,.‘. ;.: |
Jac psey unai:le to furnish any 1n.toa€ y " kS
mation h would aid in the locatiom of =~ - - .o 7
MEAD. Ben 0, Belvedere Hotel m K Sl e
York, New York, friend of William o o 5T,

N e

svnorsns or FACTS:

claims does not know Mead. Arrangements * " - :
made through Lieutenant Mitchell, New York -~ . - - 7,

Police Department, o qhtain information " - - T
"pelative to contacts o NIGK THE GEREE{,‘

| ) N e 3 R , } -~ -'1 

P. - . - . B L et : g o

R

Reports of Special Agents T. E. Billings,
Los Angeles, California, deted Mareh 12, 1936;
- Ge Vo Doherty, Buffalo, New York, dated Lpril

16’ 1936' ’

Gs C. Callan, Philadelphia, Pmngylvania, s N
dated Marsch 18, 1936, ;
* Letter from the Chicago Office to tho cin- N P
einnati Orﬁoe dated March 31, 1936, - ’

AT NEW YORK, NEN YORK: . - L. Sl A

oAl g

. P

ST | In the roterenco report dated lla.rch 12 1936, a 1ead
’13 aet forth for the Nev York Office to keep in mind the fact that

L:-.. « ) . ,»—" M N o "- T~ /’”"“\-
R4 "
7 OO0 NOT WRITE IN THESE ”Am

: ;: mv::.g‘q. ‘ | — P Z' j’q RECQRD:D AND INDEXED:

N2

fx -:  (3-Bureau corits oF jﬁmd.m | : y ;’":":"':"f'é"w"
z-b.,‘hicngo : 2=Cincinnati /
2-Cleveland -S&i nt Paul : m‘nru? gf;b LA JACKETED
l-Los An ~ Lake City N

-Bufmlsewtm3 DEATR s% | ”“"”"?l 1 -
2-New York of 309 241968 ‘ '
USPA—FLK—4— 3013908 50040081
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NIGK THE GREK vho wu 1mlvod u the RO'I'HS'EIN murder cuo u ) \
; "New York city -everal yom ago, 1- a possible gontact of ‘IILLIAM oo
EIMER mn N SR ,_/ .»_,W‘ s

T -

: LIBUTR{ANT llIMIL of the nghteenth Squad. New York o
Pali.co Department, located at 345 West Forty-Seventh Street, New ,
York, New York, telephone Longacre 5-6522, was interviewsd in eon=  ~
nedtion with this matter and he advised that although he did nos
know NICK THE GREEX personally that several men in his Squad had
had dealings with NICK THE GREEK occasionally and that one JIMMY

, 4LEAGH, a Detestive working under his,” MITCHFLL's; directionm, had et
i contacts through whom he, LEAGH, might be .able_to seoure {nforma- ]

tion relative to the activities of NICK THE GREEX, ‘DETECTIVE LEACH
was not available at the time Agent was talking to LIEJTM!
_ MITCHELL and, therefore, sould mot be interviewed, -

S A e 't mpoar s s o W b e hmlen anemell. e

Photographs of WILLIAM EILMER MEAD were exhibited to
LIEUTENANT MITCHELL and he advised that he did not recall ever

having seen MEAD. - — — — . _ . .

' Copies of Identification Order Number 1354 issued on
b MEAD, were left with LIEUTENANT MITCHELL and he advised that he - " "
! would glve them to DETECTIVE LEACH end request LEACH to get'im |
. A touch with some of his sontacts in an effort to. determine if NICK .. .
THE GREEX is a eontact of MEAD. LIEUTENANT MITCHELL advised that
he would have DETECTIVE LEACH get in touch with the New York Orrieo
nth reference $o this mttor in the near future, ;f Sl L

\\ué"'

: "In the referenoo upor dated Lpril 16, 1956 tn-rd )
1s set forkh the fact that M, KAYE, an attorney at Buffalo,
_New York, who represented WILLIAM RXDAY in his triel as a result
o( a Postal violation {n Buffelo las . gummer, had informed special
Agent G, V. Doherty of the Buffalo Office that at DAY's request h.,
EAYR, had eontacted JACK DEMPSEY at New York City in an effort %o
loesate some of DAY's friends 0 as to receive money to defray the
empenses of DAY's trial. Thias report requested that JACK DBMPSEY

YOEE L Nt EE e T S Weyly e % mayey ars e n e D e L —— [osey -
AL SR P T . U SRR et B - B r 23R VLG PR € 8 e Ay, WA m  m e b T -
IS ST G A AN TR T Y L T L et e 4 it ey o kg ereen e
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. be 1ntarvim¢ and queationad tith reference to tha nemes aot B
forth in the referemce report dated April 15, 1936, in an aff;'rt
%o secure some 1n1'ormatioi 1ooking toaard the location of MEAD. R

. JLGK DIMPSKY was :lntervie'ed at hil restaurant, S
 located at Eighth Avenue and Fiftieth Street, New York, New York. LR

- He advised that he had never heard of WILLIAM R. DAY. DEMPSEY "~ -
wag asked if he could recall a person by.the name of M, EDWARD

KAYE, an eatforney from Buffalé, Ney York, calling upon him last

sumer in an effort to locate McKAY and MOE NET. He _
- stated that he recalled someone. Buffalo asking him ebout . .- .
A McKAY and at that time this peraon might also have asked shim }

4 about BARNET; that ‘the only JIM McKAY known to him is the one p

E connected with the GRAHAN MoKAY outfit at Reno, Nevada, and that
the name BARNEI‘ sounds ramiliar to him; however, he is ulahlﬁ 8

- - resall this person. it

DEZISEY advised thet JIk McKAY could probebly be
locatedﬂat Reno, Nevad.a.

ws questio ed as to whether knew H, S{*MORGAN,
_ GI.AU'DE’XING, T §O* DELL KNOWLES, STERLING OLDS and RTRI

JIIL[M?MUEJAN and ha advised t at he aid not. : Nt o ~ 4
t . IS .
} .

Photographa of IILLIAL m MELD were exhibited to
DRPSEY and he advised that he did not recall ever having seen
MEAD. DRUPSEY stated that he might have met some of the parties .
mentioned to him; however, aince he meets s0 many people it is -
imposaible for him t0 remember them all and if he has ever met
any of the persons nentioned %0 him he u unable to recall them,

Also in the report ot reference datad April 16. 1956, i
there 1a set forth a lead for the New York Office to interview . R
JAMES F. NALLY, an officer of ‘the New Yorx Police Dapartmant in -~
vidw of the fact that investigation had developed the informatiom
that DAY, during his trial as a result of the Poatal violation,
had contacted Officer JAMES ¥. NALLY, . . ... :

: Through the Peraonnal- Department, New York Police
Depsrtment, it was escertained thet the only Officer NALLY in

"
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that Departmnt 1s Officer JOHN P, m.r.z, premuy esalgned $0

.A“.‘s‘-.‘

. ‘paent telaphonioally eommicaéad with JOHN B. mu.!
end he advised that he had never heard of WILLIAM R, DAY and Dﬂ'
hed never communicated with him in any ways.-- . .. ..

. He wasa queationed as to whether he knei of any other

‘person by.the name of NALLY having served on the New York Police

Department and he advised that he did not end that he thinks he .
is the only NALLY having been ¢onnested with tho Net !ork Police -
Departmnt Iithi.n tho past year or so, . . P,

" In the referemce report aated Mareh 18, 1936, thers .
is set forth information thet on November 25, 1935, a letter was
received by WILLIAM R. DAY, United States Penitentiery, Lewisburg,
Pennsylvania, from EEN KARNO, Belvedere Hotel, Forty-Eighth Street
west of Broadway, New York, New York. The further fact is set 2
torth in this report that en November 29, 1935, DAY sent & lettu-

m?mm;s Belvederc Hotel, Nﬂ !ork, New York, .~ ‘\,\
i ' § i
) e ‘nu letter ot ‘reference rrom thd} Gucago Orfice to

the Gincinnati Office dated Mareh 31, 1936, requested that investi- ~
gation be made as to nmo to datemino thethex hc was an auociato
otmummm : SRR UL A

‘R B smmm, Lsaiata.nt Il’anagor. Bolndm Botd, :
rorty-ngnth Stredt west of Broadmway, New York, New York, sdvised
that EEN KARNO had lived at fhat hotel on and off for the past
year; that KARND lives alons, is a good guest, as he pays his
hotel dbills and he never causes any trouble. STRATMAN was unable
%o state the mature of KARNO's business. . . J/ . '\ o

——— L

A photograph of MEAD on which MEAD's name was mot -

revealed mas exhibited to STRATUAN and he sdvised thet he was

unable to identify this photograph as being identical with any
peraon he knew,

B A

~
the Eighty-Firth Precinct, 1ocated o.t 171 Bushtiak Lvenue, Brooklyn, §
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) '.: A . w . 1 S )ﬂ; .' ) .'¢ a. vl L x ': . ;g‘. P _.‘, . ".\
s T \" Agent na unable to roach KARNO gor an 1nte eu nt RSN

L the timelof contaoting STRATMAN. "Later KARNO was intervigwed at 57 e

R the Belvedere Hotel ‘and he advised. that he nad 1ived at that hotel. .
- °  for some time; that he spent a few weeks in Florida this past - . ,

o winter and returned to Net York about the rirat Of Aprily -l vl L

LT T RN SRR RN ST b Ee i T Ty T

KARNO admitted that he formerly operated a ghance
'heel around Chicago and through the middle western states; that
he Quit the carnival game several years ago and is preaantly making
- his 1171ng by gambling, moatly by pla.ying bridge Ll e
\\ a L 7 N ' 4
o ; KARNO stated that ho met I}LLIAM DAY apout seven or
- “  eight years ago in Chicago; however, that.he has not seen DAY for
-— about four years. He stated that he learned through the newspapers .
e ~ that DAY had been convicted of a Postal violation and that after . .
leerning that DAY was sonfined in the United States Penitentiary
at Lewisburg, Pennsylvania, he wrote to him. KARNO stated that he
owes DAY some money which he borrowed from him some time ago and
N T " that in the letter which he wrote to DAY he adv:lsad DAY that he ~ — =
T . was unable to pay this debt at that tim; '

P TN i ‘ ) N
v / A dvised “that® fince e is'w gambler and DAY LI
a oonfidence mn he does not know any <ns1:XMLFault xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat"><ns1:faultstring xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat">java.lang.OutOfMemoryError: Java heap space</ns1:faultstring></ns1:XMLFault>